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Obec Lichkov 
Zastupitelstvo obce Lichkov 

Č.j.:OULi/851/eč.1035/2023-STAR 
Spisový/skartační znak: 101.2.1/A.10 

Přílohy – počet/listů: 2/2 
Počet listů: 26 

Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Lichkov, 

ze dne 11. září 2023, od 18:00 hodin v zasedací místnosti OÚ Lichkov. 

Přítomni: Mgr. Roman Richtr (1), Stanislav Moravec (2), František Faltus (3), Jaroslav Merta (4), Mgr. 
Marie Foglová (5), Mgr. Pavla Jelínková (6), Martin Matoulek (7), Vladimír Bednář (8) a 
Alexandra Stejskalová (9) 

Omluveni: - 
Neomluveni: - 
Přizváni: Denisa Sejkorová – účetní obce 
Hosté: 3x (2x příchod v 18:36 hodin, 3x odchod v 21:28 hodin) 

Zasedání Zastupitelstva obce Lichkov (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:00 hodin 
starostou obce panem Mgr. Romanem Richtrem („dále jen „předsedající“). 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas. Informace o konání zasedání, 
podle § 93 odst. 1 zákona o obcích, byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Lichkov a současně 
i na elektronické úřední desce dne 4. září 2023 a byla zveřejněna i po dobu konání zastupitelstva, tedy 
v souladu se zákonem, nejméně 7 dnů před zasedáním. 

Předsedající konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno všech devět zastupitelů, takže 
zastupitelstvo je, v souladu s ustanovením § 92 odst. 3 zákona o obcích, usnášeníschopné. 

Podklady k jednání byly zastupitelům zaslány prostřednictvím portálu uschovna.cz v 
odpoledních hodinách dne 4. září 2023 a v ranních hodinách dne 8. září 2023. Návrh usnesení byl 
zastupitelům zaslán e-mailem v ranních hodinách dne 8. září 2023. 

Ze zasedání, pro účely zápisu, byl pořizován zvukový záznam. 

Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
Předsedající navrhl za ověřovatele zápisu paní Mgr. Marii Foglovou a pana Vladimíra Bednáře. 

Poznámky k vyhotovení zápisu ze zasedání ZO pořizovala paní Denisa Sejkorová, zapisovatelem byl 
Mgr. Roman Richtr. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost 
vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje ověřovatele zápisu, a to paní Mgr. Marii 
Foglovou a pana Vladimíra Bednáře a zapisovatele pana Mgr. Romana Richtra, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

Schválení programu: 
Program jednání byl zastupitelům rozeslán v pozvánce, a to e-mailem dne 4. září 2023, v souladu 

s informací zveřejněnou na úřední desce, a to: 
1) Zahájení 

a) kontrola plnění usnesení 
b) zpráva finančního výboru – na vědomí 
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c) zpráva kontrolního výboru – na vědomí 
d) zpráva Školské rady Základní školy a mateřské školy Lichkov – na vědomí 

2) Organizační a majetkové záležitosti obce 
a) Změna č. 3 Územního plánu Lichkov – konverze do jednotného standardu 
b) cyklostezka Jablonné n/O – Dolní Morava – smlouva o partnerství a spolupráci 
c) žádost o prodej ppč. 46 – záměr prodeje 
d) cesta u Šenkových – nákup ppč. 86/3, 92/5, 98/2, 1249/2 a 1416 
e) prodej ppč. 107/1 
f) žádost o dotaci za zřízení trvalého bydliště 
g) výjimka z počtu dětí Mateřské školy Lichkov 
h) podnět ke změně dopravního značení v obci 
i) zřízení služebnosti na ppč. 588/3 – přeložka veřejného osvětlení 
j) Výroční zpráva Základní školy a mateřské školy Lichkov za rok 2022/2023 – na vědomí 
k) VZP ČR – Protokol o kontrole č.j.: VZP-23-04793825-E85H – na vědomí 
l) pronájem restaurace – na vědomí 
m) návrh rozpočtového opatření č. 08/2023 z 11. září 2023 

3) Informace obce 
4) Diskuse 
5) Závěr 

Předsedající uvedl, že na základě informace žadatele o koupi ppč. 46 ze dne 5. září 2023, kdy po 
prvotním zaměření bylo zjištěno, že budova fyzicky zasahuje do sousedního pozemku p. č. 751/1, 
stahuje bod č. 2c) – žádost o prodej ppč. 46 – záměr obce, z programu zasedání, a to až do doby zajištění 
přesného zaměření budovy a ujasnění rozsahu požadovaných výměr pozemků – zaměření proběhlo 
v sobotu dne 9. září 2023, po vyhotovení GP dojde k aktualizaci žádosti. Dále navrhl, aby byl rozšířen 
bod č. 2i) – zřízení služebnosti na ppč. 588/3 – přeložka veřejného osvětlení, neboť dne 7. září 2023 byly 
obci doručeny veškeré podklady k realizaci přeložky veřejného osvětlení, tedy je na místě projednat i 
Smlouvu o smlouvě budoucí ke zřízení VB a umístění stavby č. IV-12-2024944, která se týká posílení 
vedení NN – xxxxxxxxxxx. Součástí Smlouvy o zřízení služebnosti pro veřejné osvětlení je i služebnost 
pro inženýrské sítě nového vrtu vodovodu LIH-1 na ppč. 3701/1. 

Další návrhy na změny, doplnění a vypuštění nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před 
hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje navržený program zasedání Zastupitelstva 
obce Lichkov – dle zveřejněné Pozvánky z 4. září 2023, s vypuštěním bodu č. 2e) staženého 
předsedajícím z programu zasedání a dále doplněný o rozšíření bodu č. 2i) – nově „zřízení 
služebnosti na ppč. 588/3 – přeložka veřejného osvětlení, Smlouva o smlouvě budoucí ke zřízení 
VB a umístění stavby č. IV-12-2024944 a zřízení služebnosti na ppč. 3701/1 – inženýrské sítě 
nového vrtu vodovodu LIH-1“, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

1a) Kontrola plnění usnesení 
Předsedající provedl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 10. srpna 2023. 

Většina přijatých usnesení byla splněna, usnesení pod č.j.: 75/23 – kupní smlouva na ppč. 88/2 je 
připravena k podpisu a usnesení pod č.j.: 83/23 – podání žádosti o směnu ppč. 3107/2, žádost nebyla 
prozatím zpracována, to vše z důvodu vytíženosti starosty obce. Námitky proti obsahu zápisu nebyly 
vzneseny. Zápis ze zasedání byl vyložen k nahlédnutí v zasedací místnosti, po celou dobu konání 
zasedání zastupitelstva. 
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1b) Zpráva finančního výboru – na vědomí 
Finanční výbor se sešel ve středu dne 6. září 2023 v kanceláři starosty obce. Paní Alexandra 

Stejskalová, předsedkyně FV, přednesla zprávu FV. Projednáváno bylo: 
 Změna č. 3 Územního plánu Lichkov – změna vychází ze zákona a bude se žádat o dotaci; FV 

navrhuje, aby starosta oslovil zhotovitele studie a dle nejnižší nabídkové ceny uzavřel smlouvu 
 cyklostezka Jablonné n. O. – Dolní Morava – nově postavena smlouva o partnerství a spolupráci, aby 

již v budoucnu nedošlo k odstoupení některé z obcí a tím pádem k navýšení částky ostatním 
zúčastněným; podíl na nákladech obce Lichkov je 4 % - stanoveno dle počtu obyvatel 

 žádost o prodej ppč. 46 xxxxxxxxx – žádost bude stažena a podána nově pouze o garáž + potřebný 
pozemek k údržbě stavby (2 m kolem); v místě se nachází lípa – starosta požádá o odborné posouzení 
životnosti 

 nákup ppč. 86/3, 92/5, 98/2, 1249/2 a 1416 – vyrovnání cesty u Šenkových – FV doporučuje schválit 
 prodej ppč. 107/1 – xxxxxxx – FV doporučuje schválit 
 podána další žádost o dotaci za zřízení trvalého bydliště 
 žádost o výjimku z počtu žáků MŠ Lichkov z 24 na 25 – FV doporučuje schválit 
 obec přijala podnět ke změně dopravního značení v obci – FV probral možnosti změn; nevydává 

žádná stanoviska, doporučení a bude probráno na zastupitelstvu 
 pronájem restaurace – vyhlášeno výběrové řízení na pronájem místní restaurace – otevírání obálek a 

hodnocení nabídek bude provedeno před komisí pro otevírání a hodnocení nabídek dne 11. září 2023 
od 16:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu v Lichkově, na adrese Lichkov čp. 203, psč. 561 
68 – výdejní místo Lichkov 

 cenová nabídka na opravu a servis vozidla TATRA 815 TERRNO1 – předpokládaná cena Kč 
500.000,00 bez DPH – nabídka byla projednána, vysvětlena Martinem Matoulkem – hasiči přislíbili 
pomoc při opravě čímž by se náklady mohly ponížit; v příštím roce by se na základě fakturace žádalo 
ještě o dotaci a další ponížení ceny by se získalo prodejem původního hasičského vozidla; opravy na 
sebe navazují a nebylo by tedy vhodné práce rozdělovat; FV doporučuje schválit 

 rozpočtové opatření č.08/2023 – FV nemá k navrhovanému opatření výhrady. 
Přílohou zprávy FV byl návrh rozpočtového opatření č. 08/2023 – stav k 6. září 2023 a dále 

cenová nabídka na opravu a servis vozidla TATRA 815 TERRNO1. 
Předsedající uvedl, že usnesení se neschvaluje, pouze se bere na vědomí – bez výhrad, v případě 

výhrad je třeba jednotlivé výhrady uvést do usnesení. Zpráva finančního výboru byla zastupitelům 
zaslána e-mailem v ranních hodinách dne 8. září 2023. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Zápis z jednání finančního výboru ze 
dne 6. září 2023 – dle přílohy, bez výhrad. 

1c) Zpráva kontrolního výboru – na vědomí 
Kontrolní výbor se sešel v pondělí dne 4. září 2023 na obci. Předmětem kontroly bylo vyúčtování 

dotace z rozpočtu Obce Lichkov poskytnuté spolku TJ Tatran Lichkov, z.s. v roce 2023. 
Paní Mgr. Pavla Jelínková, předsedkyně KV, přednesla zprávu KV. Předmětem kontroly bylo 

vyúčtování dotace poskytnuté z rozpočtu obce Lichkov v roce 2023, dle Veřejnoprávní smlouvy o dotaci 
na podporu činnosti místní organizace ze dne 4. ledna 2023, evidované pod č.j.:OULi/49/eč.54/2023-
STAR. Kontrolovány byly doklady z účetnictví za rok 2023. Podkladem byly doklady předložené 
spolkem. Příjemce vyčerpal dotaci z rozpočtových prostředků obce Lichkov v plné výši a v souladu s 
uzavřenou Veřejnoprávní smlouvou o dotaci z rozpočtových prostředků obce Lichkov. Dotace byla 
využita hospodárně, v souladu se stanoveným účelem a podmínkami a účetní doklady jsou řádně 
promítnuty do účetní evidence příjemce. KV neshledal ve využití a vyúčtování dotace závad. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že vyúčtování bylo zpracováno pečlivě a přehledně.  
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Předsedající uvedl, že usnesení se neschvaluje, pouze se bere na vědomí – bez výhrad, v případě 
výhrad je třeba jednotlivé výhrady uvést do usnesení. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Zápis z jednání kontrolního výboru 
ze dne 4. září 2023 – dle přílohy, bez výhrad. 

1d) Zpráva Školské rady Základní školy a mateřské školy Lichkov – na vědomí 
Paní Mgr. Marie Foglová, předsedkyně Školské rady pracující při Základní škole a mateřské 

škole Lichkov uvedla, že školská rada se sešla ve středu dne 30. srpna 2023 v ředitelně školy, ve složení 
paní Mgr. Marie Foglová – předsedkyně ŠR, paní Mgr. Pavla Jelínková – členka ŠR, pan Štěpán Kalous 
– člen ŠR a paní Mgr. Irena Kosková – ředitelka ZŠ a MŠ Lichkov. Na programu jednání bylo: 
 seznámení s volbou nového člena ŠR za pedagogický sbor – Mgr. Pavla Jelínková 
 schválení nového ŠVP s účinností od 1. září 2023 – bez výhrad 
 schválení Výroční zprávy ZŠ a MŠ Lichkov za školní rok 2022/2023 – bez výhrad; nutno 

vyzdvihnout zvýšení kvalifikace pedagogických pracovníků 
 od 1. ledna 2024 dle zákona nutné změny Školního řádu – škola ho má v pořádku i dle novelizace 

zákona 
 seznámení s modernizací školy i školní zahrady – výmalba, výměna osvětlení, nový nábytek v I. třídě 

školy a ve školce, dále za pomoci obecních zaměstnanců oprava zahradního domku (povodňové 
chatky) a vybudování venkovní učebny (zpevněná plocha a umístění setů lavice + stůl) 

 seznámení s plánem akcí – celoroční projekt „Život je umění – tvoříme svět kolem nás“ 
o společné akce s rodiči a obcí (dýňobraní, jarmarky, vítání občánků, vánoční vystoupení, 

masopustní průvod, den otců a matek, vítání léta…) 
o 14. října 2023 od 9:00 den otevřených dveří v rámci posvícení a sjezdu rodáků, ve škole výstava 

fotografií a uměleckých výrobků od našich spoluobčanů nebo rodáků (výzva k součinnosti 
spoluobčanů). 

Paní Mgr. Pavla Jelínková uvedla, že ve škole, v rámci dne otevřených dveří dle 14. října 2023, 
výstavka ručních prací a vyzvala zastupitele, rodáky a absolventy k zapůjčení rukodělných výrobků. 
V 18:36 hodin příchod 2x host. 

Předsedající uvedl, že zpráva školské rady se bere na vědomí – bez výhrad, v případě výhrad je 
třeba tyto uvést do usnesení. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí zprávu Školské rady Základní školy 
a mateřské školy Lichkov ze dne 30. srpna 2023 – bez výhrad. 

2a) Změna č. 3 Územního plánu Lichkov – konverze do jednotného standardu 
Předsedající uvedl, že pro správní území obce Lichkov je platný Územní plán Lichkov – úplné 

znění po Změně č. 2 ÚP Lichkov, účinné ode dne 25. července 2023. V souvislosti s nabytím účinnosti 
prováděcích přepisů k zákonu č. 183/2006 Sb. ve znění pozdějších doplnění a změn byly zavedeny 
požadavky na standardizaci územně plánovacích dokumentací, zejména územních plánů. 

Povinnost zpracovávat vybrané části územně plánovací dokumentace, její aktualizace nebo 
změny a úplné znění v jednotném standardu je dána v § 20a odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb. (stávající 
stavební zákon). Podrobnosti jednotného standardu zavedla vyhláška č. 418/2022 Sb., zveřejněná ve 
Sbírce zákonů v částce č. 188, kterou se mění zejména vyhláška č. 500/2006 Sb., o územně analytických 
podkladech, územně plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, ve znění 
pozdějších předpisů, a vyhláška č. 501/2006 Sb., o obecných požadavcích na využívání území, ve znění 
pozdějších předpisů. 
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Předsedající dále uvedl, že na konverzi územních plánů, prostřednictvím jejich změn do 
jednotného standardu, je v současné době možné čerpat dotace z programu 117 55 Podpora územně 
plánovacích činností obcí 2023+, podprogram Podpora územně plánovacích dokumentací obcí, na 
dotační aktivitu „Změna územního plánu – jednotný standard“. Maximální výše dotace je 90 % souhrnné 
výše uznatelných výdajů na zpracování dokumentace v jednotném standardu, max. však Kč 250.000,-- 
na jednu změnu územního plánu. 

Na základě výše uvedeného předkládá orgán územního plánování, Obci Lichkov, návrh na 
pořízení Změny č. 3 Územního plánu Lichkov. Obsahem předmětné změny bude pouze konverze 
územního plánu do jednotného standardu. Věcné změny tj. např. přidání nových rozvojových ploch 
v rámci této změny ÚP není doporučováno z důvodu snazšího vyčíslení uznatelných a neuznatelných 
nákladů na pořízení této změny ÚP a dále z časového hlediska, kdy věcné změny průběh pořízení změny 
ÚP pozdrží. Pořízení změny ÚP je doporučováno ve zkráceném postupu pořizování. 

Orgán územního plánování zpracoval Návrh obsahu Změny č. 3 ÚP Lichkov a projednal jej 
s dotčenými orgány na úseku ochrany přírody a krajiny a NATURA 2000. Z důvodu „jednoduchého“ 
obsahu změny ÚP, kdy se jedná čistě jen o konverzi do jednotného standardu, není nutné zpracovat 
vyhodnocení změny ÚP z hlediska SEA a NATURA 2000. 

Pořizovatel doporučuje Zastupitelstvu obce Lichkov schválit pořízení Změny č. 3 územního 
plánu Lichkov zkráceným postupem pořizování. V případě schválení pořízení předmětné změny 
územního plánu současně žádá o schválení určeného zastupitele, kdy určený zastupitel spolupracuje 
během pořízení změny územního plánu s pořizovatelem a zpracovatelem územního plánu. Požadavek 
zvolit ze zastupitelstva obce jednoho zastupitele, který bude plnit úkoly určeného zastupitele, je dán 
zákonem č. 183/2006 Sb., (stavební zákon), ve znění pozdějších doplnění a změn. Odborná kvalifikace 
pro funkci určeného zastupitele není zákonem stanovena a výběr nejvhodnějšího člena je ponechán na 
vůli zastupitelstva. Funkce určeného zastupitele trvá od jeho schválení zastupitelstvem po dobu 
pořizování změny územního plánu. O výsledku jednání zastupitelstva informuje obec bezodkladně úřad 
územního plánování. 

Předsedající dále uvedl, že dne 5. září 2023 byly, ze strany pořizovatele, obci doručeny další 
podklady, které byly zastupitelům zaslány e-mailem v ranních hodinách dne 8. září 2023. Návrh změny 
ÚP Lichkov projednal finanční výbor a navrhl, aby zastupitelstvo pověřilo starostu obce k poptání 
možných zhotovitelů a následně k výběru zhotovitele s nejnižší nabídkovou cenou, při zachování 
zadávacích podmínek. 

Předsedající se dotázal, zda chce být někdo ze zastupitelů určeným zastupitelem pro 
projednávání Změny č. 3 Územního plánu Lichkov – bez nabídky. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost 
vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje, v souladu s § 55a odst. 2 zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) ve znění pozdějších 
předpisů, pořízení Změny č. 3 Územního plánu Lichkov zkráceným postupem pořizování, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno, 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pana Mgr. Romana Richtra určeným 
zastupitelem pro projednávání Změny č. 3 Územního plánu Lichkov, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno, 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje podání žádosti o dotaci dle výzvy 
Ministerstva pro místní rozvoj č. 1/2023/117D55100, podprogram č. 117D551 – Podpora územně 
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plánovacích dokumentací obcí a pověřuje starostu obce k provedení výběrového řízení na 
veřejnou zakázku malého rozsahu, administrovanou mimo režim zákona č. 134/2016 Sb., o 
zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších doplnění a změn, formou průzkumu trhu a 
následný výběr vhodného zhotovitele Změny č. 3 Územního plánu Lichkov – dle podmínek 
poskytovatele dotace, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2b) Cyklostezka Jablonné n/O – Dolní Morava – smlouva o partnerství a spolupráci 
Předsedající uvedl, že přípisem ze dne 22. srpna 2023 byl obci zaslán návrh Smlouvy o 

partnerství a spolupráci, která by měla zajistit následná financování stavby cyklostezky z Jablonného nad 
Orlicí, přes Králíky až na Dolní Moravu. Administraci projektu zajišťuje Sdružení obcí Orlicko, 
financování je předpokládáno z dotačního titulu, bez kterého je samotná stavba nereálná. Předmětná 
smlouva má zajistit závazek jednotlivých obcí a měst a městysu, aby i po komunálních volbách, kdy se 
může změnit názor nových zastupitelů na stavbu cyklostezky, bylo zajištěno financování projektu. 
Původně byla cyklostezka plánována z Letohradu, přes Králíky do Červené Vody. Úsek Králíky – 
Červená Voda je již několik let v provozu, úsek Letohrad – Jablonné nad Orlicí je v současné době 
v realizaci. Pokud se podaří v budoucnu dostavět i úsek z Jablonného nad Orlicí až na Dolní Moravu, 
bude se jednat o jednu z nejdelších cyklostezek v republice. 

Předmětem předkládané Smlouvy o partnerství a spolupráci jsou podíly na nákladech 
jednotlivých obcí, které jsou navrženy podle počtu obyvatel. 

Příprava akce by měla být zahájena zpracováním vyhledávací studie. Výstupem této studie bude 
jak návrh trasy, tak i propočet investičních nákladů. Náklady jsou předběžně odhadovány na Kč 
13.000.000,-- na běžný km cyklostezky, tedy při 25 km celkové délky to je cca Kč 325.000.000,--. 
Odhad je proveden na základě realizovaných staveb. Podmínkou realizace je získání dotace. 

Předsedající dále uvedl, že smlouva o partnerství a spolupráci musí být projednána a schválena 
všemi dotčenými obcemi, městy a městysem a dále Valnou hromadou Sdružení obcí Orlicko. Dotace se 
nevztahuje na části cyklostezky, které vedou po místních a účelových komunikacích, tedy v případě 
projektované části trasy od Celného po ČOV v Lichkově bude sice opraven asfaltový povrch od hranice 
katastru po ČOV Lichkov, ale bude se jednat o neuznatelné náklady, neboť obec má tento úsek veden 
v pasportu komunikací jako místní komunikaci II. třídy. Návrh textu smlouvy projednal finanční výbor. 

Pan Martin Matoulek se dotázal, zda by bylo možné tento úsek komunikace z pasportu vyjmout a 
tím dotaci čerpat? 

Předsedající uvedl, že se dotáže na možnosti. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost 

vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o partnerství a spolupráci na 
projektu „Cyklostezka Jablonné nad Orlicí – Králíky – Dolní Morava“ a pověřuje starostu obce 
k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
2c) Žádost o prodej ppč. 46 – záměr prodeje – staženo z programu zasedání 

Předsedající uvedl, že na základě informace žadatele o koupi ppč. 46 ze dne 5. září 2023, kdy po 
prvotním zaměření bylo zjištěno, že legalizovaná budova fakticky zasahuje do sousedního pozemku p. č. 
751/1, rovněž ve vlastnictví Obce Lichkov, byl bod č. 2c) – záměr prodeje ppč. 46, předsedajícím stažen 
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z programu zasedání, a to až do doby zajištění přesného zaměření budovy a ujasnění rozsahu 
požadovaných výměr pozemků. Dále uvedl, že zaměření a stabilizace pozemku proběhla v sobotu dne 9. 
září 2023 za přítomnosti žadatele, geodeta a starosty obce, po vyhotovení GP dojde k aktualizaci žádosti 
ze strany žadatele. 

2d) Cesta u Šenkových – nákup ppč. 86/3, 92/5, 98/2, 1249/2 a 1416 
V rámci posledního zpracovávání pasportu pozemních komunikací obce Lichkov bylo, mimo 

jiné zjištěno, že místní komunikace III. třídy č. 16c – cesta U Šenkových, v prostoru od čp. 40 po čp. 77, 
fyzicky neodpovídá mapovému podkladu zapsanému v katastru nemovitostí a část komunikace leží na 
pozemcích třetích osob. Naopak tři obecní pozemky užívají fyzické osoby. Se všemi soukromými 
subjekty již bylo jednáno, další dva souhlasí s úplatným převodem na obec, souhlasí s cenami i 
s návrhem textu kupních smluv. 

Předsedající dále uvedl, že dělení pozemků bylo odsouhlaseno a v katastru nemovitostí již 
proběhlo, obec nabývá hotové pozemky. Jedná o pozemkové parcely č. 86/3 – trvalý travní porost o 
výměře 4 m2 v hodnotě Kč 1.150,--, č. 92/5 – zahrada o výměře 13 m2 v hodnotě Kč 3.730,--, č. 98/2 – 
trvalý travní porost o výměře 6 m2 v hodnotě Kč 1.720,--, č. 1249/2 – trvalý travní porost o výměře 1 m2 
v hodnotě Kč 290,-- a č. 1416 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 7 m2 v hodnotě Kč 2.010,--, 
všechny obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí. Cena pozemků v místě a čase obvyklá 
byla stanovena znaleckým posudkem č. 4078-28/2023 z 4. června 2023, vypracovaným panem Janem 
Čumou, soudním znalcem z oboru ekonomika, odvětví ceny a odhady nemovitostí. Na všech pozemcích 
se nachází stavba místní komunikace ve vlastnictví Obce Lichkov, IČ: 00279161. Obec pozemky 
potřebuje, nákup vyvolala, proto hradí veškeré náklady spojené s převodem. 

Po vykoupení všech pozemků pod komunikací dojde ke změně druhu a využití pozemků na 
ostatní plocha, ostatní komunikace a dojde ke scelení do jednoho pozemku. Příležitostně bude opraven 
pasport místních komunikací. 

Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo schválilo nákup předmětných pozemků. Dále uvedl, že je 
na místě poděkovat všem, kteří souhlasili s opravou vzájemných hranic obecní cesty a soukromých 
pozemků a obci vyšli vstříc. Nákup nemovitostí projednal finanční výbor. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost 
vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje nákup nemovitostí – pozemkových parcel 
č. 86/3 – trvalý travní porost o výměře 4 m2 v hodnotě Kč 1.150,--, č. 92/5 – zahrada o výměře 13 
m2 v hodnotě Kč 3.730,--, č. 98/2 – trvalý travní porost o výměře 6 m2 v hodnotě Kč 1.720,--, č. 
1249/2 – trvalý travní porost o výměře 1 m2 v hodnotě Kč 290,-- a č. 1416 – ostatní plocha, jiná 
plocha o výměře 7 m2 v hodnotě Kč 2.010,--, všechny obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí 
nad Orlicí a pověřuje starostu obce k podpisu kupních smluv. Obec Lichkov, IČ: 00279161 dále 
prodávajícím uhradí veškeré vynaložené finanční náklady, které jsem s převodem spojeny, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
2e) Prodej ppč. 107/1 

Předsedající uvedl, že dne 29. května 2023 byla obci doručena žádost xxxxxxxxxxxxxxxx o 
odkoupení nemovitosti v majetku obce Lichkov – pozemku parcelního č. 107/1, obec a katastrální území 
Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – zahrada o výměře 470 m2. Žádost odůvodňují parkováním a deponií 
dřeva k rekreačnímu objektu. Souhlasili s úhradou nákladů na pořízení geometrického plánu k vytýčení 
věcného břemene na obecní sítě a znaleckého posudku ke stanovení ceny v místě a čase obvyklé. 

Zastupitelstvo obce Lichkov, na svém zasedání dne 12. června 2023, přijalo usnesení pod č.j.: 
45/23 ve znění: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje záměr prodeje nemovitosti – pozemkové parcely 
č. 107/1, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – zahrada o výměře 470 m2. Záměr obce 
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byl zveřejněn na všech úředních deskách obecního úřadu v době od 14. června 2023 do 3. července 
2023, včetně. Dle územního plánu se jedná o zastavitelné území. Jiný zájemce o odkoupení nemovitosti 
není. Obec s nemovitostí žádné plány nemá. 

Nemovitost – pozemková parcela č. 107/1, zahrada o výměře 470 m2, obec a katastrální území 
Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí, je ve vlastnictví Obce Lichkov, vlastnická práva nejsou omezena, na 
pozemku se nachází inženýrské sítě ve vlastnictví a správě obce. Vodovod obce Lichkov je vytýčen 
geometrickým plánem č. 596-173/2023 A, ze dne 7. srpna 2023, ověřený Katastrálním úřadem pro 
Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Ústí nad Orlicí dne 14. srpna 2023, pod PGP 1411/2023-611. 
Gravitační řád kanalizace obce Lichkov je vytýčen geometrickým plánem č. 596-173/2023 B, ze dne 7. 
srpna 2023, ověřený Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Ústí nad Orlicí 
dne 14. srpna 2023, pod PGP 1412/2023-611. Náklady na pořízení geometrických plánů činily Kč 
10.022,--. 

Znaleckým posudkem č. 4092-42/2023, ze dne 2. srpna 2023, vypracovaným panem Janem 
Čumou, soudním znalcem z oboru ekonomika – odvětví ceny a odhady nemovitostí, byla stanovena cena 
nemovitosti v místě a čase obvyklá, a to Kč 148.520,--. Náklady na pořízení znaleckého posudku činily 
Kč 4.200,--. 

Předsedající dále uvedl, že žadatelé dne 15. června 2023 uhradili zálohovou fakturu č. 
2023000064, ze dne 14. června 2023, ve výši Kč 14.200,-- na pořízení geometrických plánů a 
znaleckého posudku. Nedoplatek ve výši Kč 22,-- byl žadatelům vyfakturován dne 7. září 2023 a v době 
projednávání prodeje je uhrazen. Žadatelé souhlasí s kupní cenou, o nemovitost mají stále zájem. Prodej 
nemovitosti projednal finanční výbor. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním dal předsedající možnost 
vyjádřit se přítomným hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje prodej nemovitosti – pozemkové parcely č. 
107/1 – zahrada o výměře 470 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí v 
hodnotě Kč 148.520,--, a to xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx a xxxx 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx trvale bytem xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxxxxx a pověřuje starostu obce k podpisu kupní smlouvy – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2f) Žádost o dotaci za zřízení trvalého bydliště 
Dne 4. září 2023 byla obci doručena žádost xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

xxxxxxxxxxx, o finanční dar pro občana, který si v obci Lichkov zřídil trvalé bydliště. Datum přihlášení 
k TP v obci je 10. května 2023, bez předchozích trvalých pobytů v obci, výše požadovaného finančního 
daru je Kč 5.000,--. Kontrolu formálních náležitostí žádosti a kontrolu trvalého pobytu v czech-point 
provedl starosta obce, žádost splňuje všechny podmínky vyžadované Zásadami pro poskytování 
finančních darů ze strany Obce Lichkov, návrh textu Darovací smlouvy č. 10/2023 je přílohou. 

Žádost o finanční dar projednal finanční výbor. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Darovací smlouvu č. 10/2023, pod č.j.: 
OULi/813/eč.996/2023, kterou je xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, trvale bytem Lichkov 
čp. xxx, psč. 561 68 – výdejní místo Lichkov, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxx, poskytnut finanční dar ve výši Kč 5.000,-- pro občana, který si v obci Lichkov zřídí 
trvalé bydliště, dle Zásad pro poskytování finančních darů ze strany Obce Lichkov a pověřuje 
starostu obce k podpisu darovací smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
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A A A A A A A A A 
 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
2g) Výjimka z počtu dětí Mateřské školy Lichkov 

Předsedající uvedl, že dne 4. září 2023 byla obci doručena žádost paní ředitelky Základní školy a 
mateřské školy Lichkov o udělení výjimky z nejvyššího počtu dětí pro Mateřskou školu Lichkov pro 
školní rok 2023/2024, a to v souladu s ustanovením § 23 odst. 3 a 4 zákona č. 561/2004 Sb. o 
předškolním, základním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších 
doplnění a změn, jejíž činnost vykonává Základní škola a mateřská škola Lichkov. Žádost je 
odůvodňována potřebou zvýšení počtu dětí v mateřské škole z 24 dětí na 25, to vše za předpokladu 
dodržení pedagogických, hygienických, organizačních a bezpečnostních podmínek. 

Předsedající dále uvedl, že stejnou žádost zastupitelstvo projednávalo v roce 2021. Žádost 
projednal finanční výbor. Podklady byly zastupitelům zaslány e-mailem dne 6. září 2023. 

Paní Mgr. Marie Foglová na vysvětlení uvedla, že pro všechny školky je nevýhodné přijímat 
dvouleté děti, protože tyto děti berou kapacitu za jednoho žáka + dvou dalších, tedy jedno dítě zabírá 
celkem tři tabulková místa. V současné době není školka kapacitně naplněna na počet 24 dětí, ale jedná 
se o umístění několika dvouletých dětí. Požadované 25. místo je z důvodu rezervy. 
V 19:15 hodin předsedajícím vyhlášena přestávka do 19:20 hodin. 

Pan xxxxxxxxxxxx uvedl, že jejich dvouleté děti umístili do školky na žádost paní ředitelky. 
Předsedající uvedl, že to není výtka, je dobře, že i dvouleté děti jsou ve školce. 
Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že to paní ředitelka udělala správně, když je kapacita a 

možnost, tak je dobré dvouleté děti do školky přihlásit. 
Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje výjimku z nejvyššího počtu dětí pro 
Mateřskou školu Lichkov, pro školní rok 2023/2024 a souhlasí s případnou úhradou zvýšených 
výdajů na vzdělávací činnost mateřské školy, a to nad rámec stanovený krajským normativem, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2h) Podnět ke změně dopravního značení v obci 
Předsedající uvedl, že dne 25. srpna 2023 byl obci doručen podnět xxxxxxxxxxxxxx na změnu 

dopravního značení v obci: 
Vážení zastupitelé obce Lichkov, obracím se na Vás se skutečností, která Vám možná doposud 

není známa, ale může se dotknout každého obyvatele Lichkova. Než bych pokračoval dál, tak bych se 
Vám rád představil. Jmenuji se xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx. V obci žiji 13 let. Na této adrese mám i sídlo své soukromé firmy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx. 

Jelikož zde máme zatím jako rodina trvalý pobyt a sídlo firmy – přispívám do obecního rozpočtu 
nemalé peníze, a to: 
1) z daně nemovitých věcí 
2) z počtů obyvatel za trvalý pobyt 4 osob 
3) z daně z příjmu fyzických osob z podnikání podle bydliště podnikatele, zde dostává obec nejvyšší 

podíl 
4) ze silniční daně 
5) různé poplatky (voda, odpady, kanalizace) 
6) podle počtu dětí provoz MŠ/ZŠ 
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7) dále podporuji místní spolky nemalou finanční částkou. 
Zájem každé obce je, aby měla co nejvíce občanů s trvalým pobytem a osob podnikajících podle 

bydliště podnikatele nebo sídla firmy, což má velký vliv na provoz, ale hlavně rozvoj obce – což si 
myslím, podle svoji dosavadní zkušenosti, že obec nepochopila a jsou mi ze strany starosty zbytečně 
kladeny překážky. Teď k problému věci – jelikož mám sídlo firmy na uvedené adrese, ale moje hlavní 
pracovní činnost je mimo obec Lichkov, potřebuji 1 x za měsíc provést údržbu pracovního stroje, kterou 
nemohu jinde provést a v zimních měsících je třeba stroj zazimovat v prostorách firmy. Jelikož byly 
všechny místní komunikace omezeny dopravním značením 5t, žádal jsem písemně MěÚ Králíky o 
povolení k vjezdu (neboť ten je dle zákona příslušný vydat povolení), kde vyřízení trvalo 5 měsíců a k 
věci se musela vyjadřovat Policie ČR, kdy na základě negativního stanoviska ze strany starosty obce 
Lichkov byla žádost MěÚ Králíky zamítnuta – viz. příloha. V současné době parkuji v areálu bývalé 
továrny, a to z toho důvodu, že nepotřebuji zbytečně zajíždět do areálu firmy, i když bych mohl, jelikož 
již bylo odstraněno nezákonné dopravní značení 5t s povolením obecního úřadu Lichkov - u Kovárny a 
nahrazeno novým dopravním značením 17t. Dne 10.11.2022 bylo v obci Lichkov provedeno šetření, a to 
na místních komunikacích z důvodu mé žádosti povolení k vjezdu nad 5t, kde upozornil por. Jiří Kaplan 
DI PČR, starostu Lichkova a referenta MěÚ Králiky xxxxxxxxxxxxxxxx na aktuální právní úpravu 
provozu spočívající ve změně textu na dodatkových tabulkách E 13 umístěných pod dopravní značkami B 
13 – „Zákaz vjezdu všech vozidel, jejichž okamžitá hmotnost přesahuje 5t nebo odstranění stávajících s 
povolením obecního úřadu Lichkov - neboť tyto jsou v rozporu s právní úpravou tím, že: „Výjimku z 
místní a přechodné úpravy provozu na pozemních komunikacích povoluje na žádost správní orgán, který 
úpravu stanovil. V případě místních komunikacích stanovuje místní úpravu provozu obec s rozšířenou 
působnosti, kterým pro obec Lichkov je Městský úřad Králíky. 

Dne 12.6.2023 pod Č.j.:OULi/580/eč.690/2023-STAR bylo zastupitelstvu, jako vrcholnému 
orgánu zatajena podstatná skutečnost starostou Lichkova při schvalování pasportu místních komunikací, 
která mu byla sdělena dne 10.11.2022 při místním šetření PČR, a to že dopravní značení na místních 
komunikacích je v rozporu s ustanovením § 77 odst. 7 zákona o silničním provozu - kde nechal vědomě 
schválit stávající dopravní značení na místních komunikacích, bez jeho nápravy. 

Dne 31.7.2023 podal starosta obce Lichkov žádost MěÚ Králíky pro výše navrženou změnu 
místní úpravy provozu spočívající ve změně textu dodatkových tabulek na „Mimo vozidel s povolením 
MěÚ Králíky“ pod dopravními značkami B 13 – „Zákaz vjezdu vozidel, jejichž okamžitá hmotnost 
přesahuje 5t“. 

Co z toho plyne pro všechny občany Lichkova: 
1) DZ 5t s dodatkovou „s povolením MěÚ Králíky“ – žádost o povolení k vjezdu se posílá na MěÚ 

Králíky, vyjadřuje se MěÚ Králíky, DI PČR Ústí nad Orlicí a obec Lichkov (každý má na vyřízení 
lhůty), kontrolu zda má řidič povolení k vjezdu může dělat jen PČR, já jsem čekal na rozhodnutí od 
MěÚ Králíky 5 měsíců, kdy mi nebyl povolen vjezd. Jakou budou mít úspěšnost na povolení k vjezdu 
ostatní občané (nejde jednomu zakázat a druhému povolit)??? 

2) DZ 5t bez dodatkové – nikdo nemůže projet zákazovou značkou o hmotnosti nad 5t, kontrolu vozidla 
může dělat jen PČR 

3) DZ 5t s dodatkovou „dopravní obsluze vjezd povolen“ – tento druh dodatkové značky je snad u 
všech zákazových DZ (doporučuji si zajet do Králík), to znamená, že do zákazu může každý, kdo má 
trvale bydliště, o povolení nikdo nežádá ani nevydává - kontrolu zda má řidič oprávnění k vjezdu 
může dělat jen PČR 

Pokud mám správné informace, tak k dopravnímu značení v obci Lichkov se i za dob předchozího 
starosty vyjadřovalo vždy zastupitelstvo. Popřípadě navrhovalo jeho změnu. V bodech 1,2,3 jsou 
možnosti dle platné právní úpravy. Jelikož veřejné místní komunikace nejsou tranzitní, např. že by si 
někdo zkracoval cestu, většinou je využívají místní občané k dopravě a dovozu materiálu (uhlí, dřevo, 
stavební materiál, atd…) do místa svého trvalého bydliště, je třeba si položit otázku, zda je potřeba 
občany šikanovat různými příkazy a zákazy, nebo stačí namátkové kontroly PČR o oprávnění k vjezdu. 

S přátelským pozdravem, xxxxxxxxxxxx, Lichkov 25.8.2023. 
Předsedající uvedl, že jako starosta obce byl v loňském roce policií upozorněn na změnu zákona 

a na případnou neplatnost zmiňovaných dodatkových tabulek u zákazových svislých dopravních značek 
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č. B13 v obci Lichkov. Proto přípisem ze dne 27. července 2023, pod č.j.:OULi/730/eč.889/2023-STAR, 
požádal Odbor výstavby a technické správy při Městském úřadu v Králíkách, o změnu stávajícího 
dopravního značení, tedy o vydání závazného stanoviska k plánované opravě dopravního značení na 
místních a účelových komunikacích obce Lichkov, kdy celkem na 12 svislých dopravních značkách je v 
současné době nainstalována dodatková tabulka č. E13 a s textem „Vjezd pouze na povolení OÚ 
Lichkov“ a „Mimo vozidel s povolením OÚ Lichkov“, což je momentálně v rozporu s § 77 odst. 7 
zákona č. 361/2000 Sb., o provozu na pozemních komunikacích, ve znění pozdějších doplnění a změn; 
nově by všech 12 svislých dopravních značek mělo být osazeno dodatkovou tabulkou č. E13 a s textem 
„Mimo vozidel s povolením MÚ Králíky“. 

Dále uvedl, že v souvislosti s tímto je třeba upozornit na to, že současné dopravní značení může 
být platné, neboť právní úprava platná do konce roku 2015 umožňovala povolovat výjimky z místní 
úpravy provozu vlastníkovi pozemní komunikace, a to bez vyjádření Policie ČR. Pokud ji vlastník vydal 
na dobu např. 10 let před koncem roku 2015, pak je povolená výjimka nadále platná. Dopravní značení 
bylo v minulosti schváleno, nainstalováno a je udržováno a opravováno. Změna textu na dodatkových 
tabulkách je v běhu, momentálně je na všech úředních deskách Obecního úřadu Lichkov vyvěšena 
veřejná vyhláška – opatření obecné povahy s návrhem na stanovení místní úpravy provozu. Proč žádost 
na změnu dodatkových tabulek až v červenci 2023? To na to přišla řada, do té doby byly důležitější věci, 
administrativy je hodně, starosta ji zpracovává sám, samotná žádost je administrativně náročná. Pasport 
pozemních komunikací obce Lichkov – aktualizace 06/2023, byl schválen Zastupitelstvem obce Lichkov 
dne 12. června 2023, usnesením pod č.j.:46/23. Kompletní dokumentaci měli zastupitelé k dispozici. 
Oznámení o zahájení správního řízení veřejnou vyhláškou, ze dne 14. června 2023, pod 
č.j.:OULi/590/eč.706/2023-STAR, bylo na všech úředních deskách Obecního úřadu Lichkov vyvěšeno 
v době od 14. června 2023 do 17. července 2023, včetně. Veřejná vyhláška o Rozhodnutí o zařazení 
pozemních komunikací, ze dne 17. července 2023, pod č.j.:OULi/697/eč.850/2023-STAR, byla na všech 
úředních deskách Obecního úřadu Lichkov vyvěšena v době od 17. července 2023, nejméně do 18. srpna 
2023, včetně. V elektronické podobě je na elektronické úřední desce stále, v sekci „Archiv“. Nikdo se 
proti Rozhodnutí neodvolal, nikdo nepodal žádný podnět, až nyní. 

Stěžovatel uvádí, že starosta obce mu zbytečně klade překážky a dále, že zastupitelstvu obce, při 
schvalování pasportu komunikací, zatajil podstatnou skutečnost, a to změnu zákona. Při pondělním 
zasedání kontrolního výboru tyto podněty stěžovatele ústně navrhl k prošetření. Zda má zastupitelstvo 
podezření z účelného a/nebo protiprávního jednání starosty obce, nechť pověří kontrolní výbor 
k prošetření, případně i jiné orgány a instituce. Korespondenci stěžovatele projednal finanční výbor, 
padlo několik návrhů na řešení, bez stanoviska a doporučení. 

Předsedající dále uvedl, že obec se má chovat s péčí řádného hospodáře, o svůj majetek má řádně 
pečovat, finanční prostředky by měla vynakládat účelně a hospodárně. Dopravní značení omezující 
vjezd těžkých vozidel v obci bylo a stále je. Pozemní komunikace ve vlastnictví obce jsou ve špatném 
stavu, opravy se průběžně provádějí. Komunikace nejsou stavěny na stávající vozidla a techniku. Oprava 
komunikací musí být komplexní, včetně podloží, odvodnění a svršku. Účelem instalovaného dopravního 
značení měla být ochrana těchto komunikací před mačkáním těžkými vozidly a technikou. V některých 
případech šlo přímo o žádosti občanů k instalaci konkrétního dopravního značení. Předsedající navrhl 
nechat zpracovat znalecký posudek na únosnost jednotlivých pozemních komunikací a dle závěrů se 
zařídit. Současně navrhl usnesení ve znění: Zastupitelstvo obce Lichkov, ukládá starostovi obce, pořízení 
znaleckého posudku ke stanovaní možné zatížitelnosti místních a účelových pozemních komunikací ve 
vlastnictví a správě Obce Lichkov, IČ: 00279161. 

Pan Martin Matoulek, e-mailem v poledních hodinách dne 11. září 2023, bez dalšího vyjádření, 
zaslal návrh usnesení ve znění: Zastupitelstvo obce navrhuje podat námitku k vyhlášce evidenč. č. 
16760/2023, Číslo jednací: MUKR/15646/2023/OVTS/ZB/280.4-DZ97. Ve věci změny textu na 
dodatkových tabulkách pod DZ 5t a DZ 3,5t (bez dodatkové tab.) a to ze současného textu „Vjezd pouze 
na povolení OÚ Lichkov“ a „Mimo vozidel s povolením OÚ Lichkov“ dále dle návrhu ze strany pana 
starosty OÚ Lichkov „Mimo vozidel s povolením MÚ Králíky“, kterou neprojednával se zastupitelstvem 
obce Lichkov, změnit na dodatkovou tabulku s textem „dopravní obsluze vjezd povolen“. A zároveň 
pověřuje starostu OÚ Lichkov, k podání této námitky. Dále pověřuje starostu OÚ Lichkov k včasnému 
informování o jakékoliv další změně, či návrhu na změnu dopravního značení v katastru obce Lichkov. 
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Pan xxxxxxxxxx uvedl, že je psáno o ochraně majetku, ochrana majetku neznamená, že se 
úmyslně instalují značky v neprospěch obyvatel Lichkova. Před začátkem tohoto procesu starostovi řekl, 
že se jedná pouze o jakousi údržbu techniky, nemá v plánu každý den jezdi k baráku, vozí děti do školy, 
má spolužáky, ví, že každému dnes vadí všechno, ale s jeho soupravou nic neporušil, co se týká váhy, 
auto s vlekem váží 15 t a popelářské auto váží 26 t. Pokud by se to mělo brát všeobecně, měl by zakázat 
vjezd i popelářskému autu, které zde jezdí dvakrát měsíčně. On jezdí jednou měsíčně, parkuje ve fabrice, 
nemá potřebu auto tahat k domu. Pokud se obec uzavře, neuzavře se jenom pro něho, ale pro všechny 
obyvatele Lichkova. Sice nedostal povolení od kraje, ale po změně značení u kovárny, kde je nyní 17 t, 
může jet bez povolení až k baráku. Zákazové značky se týkají vjezdu do obce, jeho asi už ne, ale třeba u 
hřbitova, když bude potřebovat někdo něco přivézt nad 17 t, staví se zde baráky, mix dnes váží 32 t, je to 
komplet uzavřené. Nejde to udělat tak, že on povolení nedostane a ostatní ho dostanou úplně normálně, 
prostě musí to být pro všechny stejné, nejde to jen pro jednotlivce, je to napadnutelné. Značky jsou 
měněny účelově, jsou protizákonné, takže nemají oporu v zákonu. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že když stavěli, tehdy žádali na obci, museli mít kartičku, první 
snad byla ještě od pana Brůny, s kterým jednali o koupi pozemku. Myslí si, že je správné, že má 
požádat, ale nemáme toho nějakým způsobem zneužívat. Kvituje toho, že pan Ceh parkuje ve fabrice, 
neboť komunikace přímo u nich, u potoka, se trhá. Těžká technika, ať je to Zeoska nebo Ekola, tak tam 
prostě jezdí. Pokud to jde omezit a neomezí to ty občany, neboť představa, že zakážu Ekolu a všechny 
občany donutím hnát na hlavní silnici, tak to je nepřípustné, to je špatně. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že už to, že se chodilo na obec žádat o povolení bylo nezákonné, obec 
nemá pravomoc vydávat povolení k vjezdu, toto mají jenom Králíky. O každé povolení se musí žádat 
v Králíkách. Další věcí je, že nikdo si do vesnice nebude jezdit jenom tak, aby si projel vesnicí, každý 
má nějaký účel si něco dovést, je to jenom pro obyvatele obce, když budou něco potřebovat. Pokud bude 
někdo stavět, tak se tady ta technika bude pohybovat, kdo stavěl ví, že bez techniky to postavit nejde. 
Když se kouknete třeba v Králíkách, nikde nemají na povolení Městského úřadu Králíky, všude jsou 
dodatkové tabulky dopravní obsluze vjezd povolen. Když tam někdo něco potřebuje, tak tam zajede a 
obhájí si to. Stejné je to i v Žamberku, dopravní obsluze vjezd povolen. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že celá věc vznikla z důvodu změny dodatkových tabulek, 
které jsou nezákonné, kvůli změně zákona. Jde tedy o to, že tam asi nějakou dodatkovou tabulku 
chceme. Není pro vynakládání peněz na studii a znalecké posudky na naše komunikace, když víme, jak 
se to trhá. Myslí si, že by to byly zbytečně vynaložené peníze, zkusme najít cestu, která bude schůdná a 
nebude proti zákonu a zároveň bude vyhovovat. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že zastupitelstvo v červnu schválilo pasport komunikací, a už to 
bylo nezákonné, dodatkové tabulky. 

Předsedající uvedl, že schválený pasport komunikací obsahuje pouze číselné označení dopravní 
značky, neobsahuje text na dopravní značce. Je možné nechat zpracovat podrobný pasport, kde ke každé 
komunikaci bude podrobný popis, včetně dopravního značení a jeho popisu a přesného umístění, včetně 
např. fotodokumentace. V tomto případě je třeba oslovit odborníka, pasport bude za úplatu, ne jako 
v současné době, kdy to dělá starosta sám. Dopravní značení původně v pasportu vůbec nebylo uvedeno, 
zavedlo se někdy v roce 2015, tehdy pasport zpracovával pan Valenta z Letohradu. 

Paní Mgr. Marie Foglová se dotázala na stav řízení ve věci současné změny dodatkových tabulek 
a zda byly nějaké výdaje? 

Předsedající uvedl, že na úředních deskách je vyvěšeno oznámení o zahájení správního řízení 
veřejnou vyhláškou. Jde to vzít zpět nebo podat námitku a pokud se zastupitelstvo dohodne jinak, tak se 
žádost vezme zpět. Žádné výdaje spojené s žádostí nebyly, pouze čas a pot starosty. 

Pan Stanislav Moravec se dotázal, co budeme dělat s cestou od kovárny k přejezdu? Tam si 
dopravní značení vymínili občané, včetně textu na dodatkových tabulkách. 

Předsedající uvedl, že zastupitelstvo o tomto rozhodlo v únoru roku 2019. Pokud bude nově 
pouze dopravní obsluha, tak se tam vrátí ta doprava, která původně místním vadila, tehdy kvůli tomu 
byla rozprava na čtyři stránky. 

Paní Alexandra Stejskalová uvedla, že tehdy místním občanům vadilo, že jim tam jezdí traktory, 
že jim tím praskají domy, práší se, …, nyní jezdí za nádražím, nově si to opět začnou zkracovat touto 
cestou. 
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Předsedající uvedl, že to již padlo na finančním výboru, říká to zde pan Lukáš Ceh, že nám tady 
nejezdí tranzitní doprava, to uznává. Změnou textu na dodatkových tabulkách na povolení MÚ Králíky, 
jde vlastně proti občanům, je si toho vědom. Nově bude občan žádat OVTS v Králíkách, tito požádají 
obec a silniční úřad v Lichkově o vyjádření, stejně tak se bude vyjadřovat Policie ČR. Starosta by tak 
vydával stanovisko na základě závěrů znaleckého posudku k únosnosti jednotlivých komunikací. Ano, 
v tomto případě je to cesta proti místním lidem. Změna je pouze na základě změny zákona a informace 
policie. Nyní na to upozorňuje i pan Lukáš Ceh. Domnívá se, že v případě instalace dodatkových tabulek 
s textem dopravní obsluze vjezd povolen k zákazovým značkám s omezenu tonáží, kdy v obci není 
tranzitní doprava a nikdo si přes obec cestu nezkracuje, je tato dopravní značka zcela bezpředmětná, 
neboť si tam stejně vjede, kdo chce a proč chce, protože si to odůvodní. Značení tam nemusí být, obec 
ušetří peníze za samotné dopravní značení a jeho údržbu, nebude překážet při údržbě jak v zimě, tak 
v létě, …, je to na zvážení. 

Pan František Faltus uvedl, že přes obec není zkrácení cesty. U silnice je to pohoda, nemusí 
nikomu nic říkat, ale občané vzadu, když si nechají přivést uhlí, budou opravovat plot, musí žádat o 
souhlas. Když si bude dělat plot, musí o všechno žádat v Králíkách, uvádět SPZ nebo jaké auto, vyřízení 
je hned druhý den? Když budu chtět něco v září, musím pak počkat do příštího roku až mi to někdo 
povolí, a lidi to stejný? Prostě je to nesmysl, je tu jako ochrana majetku obce, to ano, ale taky aby to 
bylo ve prospěch občanů. Nejít proti občanům, volil vás občani, jděme s občany, to jej rozčiluje, děláme 
nesmyslnou věc. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že se může stát, třeba stavebníkovi, že pro něho v pátek udělá nějakou 
práci a v sobotu mu zavolá, že může přijet a kde ten dotyčný bude žádat povolení? Někdo si bude chtít 
přivést dřevo, můžou se stát nenadálé věci které nevědí dopředu a ti lidé budou muset jednat protiprávně. 
V Králíkách mu bylo sděleno, že na sebe máme práskat. Jsou to věci, které dělají mezi lidmi zle. Myslí 
si, že se to nikdo nesnaží zneužívat. Provádí práce u někoho doma, dělá výkopy, pohybuje se po obci, 
ale to neznamená, že jede k sobě k baráku. Ve fabrice není elektrika, potřebujete něco povařit, něco 
namazat. Prostory má, pouze je problém v komunikaci. 

Předsedající uvedl, že změnu dopravního značení u mostu u Kovárny provedl proto, že nákladní 
vozidla nemohla na most vjet ve směru od silnice, před mostem bylo omezení do 5 t. Z druhé strany tam 
ale žádné omezení nebylo a nákladní vozidla, která s povolením vjela do obce, mohla přes most vyjet 
zpět na silnici. Tonáž mostu je omezená, vychází z mostních listů a mostních prohlídek. Proto starosta 
volil menší zlo a nechal most označil tonáží, čímž chrání obec v případě nějakého maléru s přetíženým 
vozidlem. Omezení 5 t se tam již nevešlo, neboť zákazové značky musí být v předepsané vzájemné 
vzdálenosti. Umístění za most nemá logiku, neboť auto se nemá kde otočit a z obce vyjet. Obec vlastní a 
spravuje, krom sedmi mostů, další dvě lávky, kde dopravní značení není a být by mělo, navrhuji tyto 
lávky označit dle mostních listů. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že díky tomuto se dá projet celá obec, proto omezení na dalších vjezdech 
je již zbytečné. Další značka, která nemá smysl je 3,5 t u xxxxxxxxxxxxxxx, lidé si tam stěžovali, ale 
stěžovali si z té zadní ulice, kdy by stačilo značku posunout o křižovat dál. Takhle se dá celá vesnice 
projet a tam je to uzavřené. Soused staví, přijede auto s materiálem, projede a je v pasti, nemá se kde 
otočit. Takhle by se dalo projet zpět na horní cestu. Vyřeší to posunutí značky o křižovatku dál, nebudou 
spory a nikdo nebude nic porušovat. Značka nemá dodatkovou tabulku. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že asi není správné měnit všechny značky paušálně, ale jednotlivě, je 
třeba zvážit dané dopravní poměry, vyhodnotit výtky a stížnosti občanů, jak jsou závažné. Nesouhlasí s 
paušální výměnou dodatkových tabulek na „Dopravní obsluze vjezd povolen“. Navrhuje vytvořit komisi 
z řad zastupitelů i občanů, projít obec, vše připravit a nešít to horkou jehlou. Přeci se teď a nyní nemusí 
rozhodnout a myslet si, že se tím vše vyřeší. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že to jistě není špatný nápad, ať chceme nebo nechceme, technika zde 
jezdit bude, popeláři, stále se staví. Jsou uličky, kde si lidé stěžovali, dobře, tam se prostě nebude jezdit, 
ale dá se projet o cestu výš. Není správné uzavřít celou vesnici jenom tak. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že návrh usnesení byl proto, aby se tam nedávala dodatková tabulka 
s textem na povolení MÚ Králíky. Přijde mu to špatně, že Králíky budou rozhodovat o potřebách 
místních občanů. Mají lhůty, je to špatně, proto podal protinávrh alespoň ke stažení podané žádosti a je 
potřeba to upravit hlavně podle potřeb občanů, ale i obce. 
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Pan František Faltus uvedl, že jde hlavně o to, aby se mohlo dopravit uhlí, dřevo, za pár let bude 
změna, budou tepelná čerpadla, nebude třeba dovážet otop, ale budou potřebovat rodiny pro stavbu 
domů, požádají o povolení, to nedostanou a nepostaví. Takto se jim budou házet klacky pod nohy. To je 
špatně. 

Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že se jí líbí názor pana Jaroslava Merty, kdy někde značení lidé 
přímo vyžadují, změní se dodatková tabulka a vznikne nesouhlas občanů. Pan František Faltus má 
pravdu, jsme zde pro lidi, ti nás zvolili, argument pana Merty je dobrý, vytvořme komisi, posuďme to, 
můžou tam být ti, co tomu rozumí, vytvořme ucelený balík informací a potom o tom můžeme jednat. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že má zkušenosti s tím, že lidé, kteří mají dostavěno, tak právě těmto 
vadí, že je v obci technika. Je na zvážení kam co umístit. Do budoucna se třeba nebude vozit palivo, ale 
bude třeba přivést např. komponenty střechy, řezivo a pak to bude problém. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že souhlasí s částí navrženého protinávrhu pana Martina Matoulka, 
žádost vyšla z obce, zastupitelé se mohou dohodnout, že se tato žádost stáhne, řízení se přeruší nebo 
zastaví a dopravní značení zatím zůstane tak jak je. Vymahatelnost práva je těžká, vjezdy těžké techniky 
do obce nejsou tak časté, tak se domluvme na tom, že uděláme skupinu, která navrhne řešení, jež 
zohlední všechny poměry, necháme ho pak posoudit, zda je v souladu se zákonem. Je tedy na místě 
probíhající řízení zastavit, aby se zde zbytečně neměnilo něco na něco, a pak se nakonec zjistilo, že to 
tak nechceme. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že to je jedno, byl to pouze jeho návrh, hlavní je, aby se řízení 
v Králíkách zastavilo a aby se to do budoucna napravilo. 

Pan František Faltus uvedl, že to doposud dělalo zlou krev a řekl příklad: Martin si přivezl 
kamion cihel, skládal mu to s vozíkem. Starosta přišel a nadával řidiči s tím, že doufá, že se otočí a 
pojede nazpátek. To byla první věc, co je špatně. Když už, tak může nadávat až když tam bude chtít vjet, 
ale ne když tam bude stát, skládá se auto a starosta mu vynadá, musíš se otočit, tam nemůžeš jet. On tam 
jenom stál, už tohle je špatné, že starosta začne někoho kritizovat a ani tam nejel. Martin mu říkal, že se 
musí otočit, vždyť on přijel okolo kravína, ale nebude se otáčet plný, otočí se prázdný, to je lepší. Pozor 
na tu komunikaci, už někdy je to povídání špatně. Ještě to neproved a už mu starosta říká, že se tady 
musí otočit. Když bude vjezd povolen z Králík, starosta s tím zase bude mít práci, tímto se práce 
starostovi ušetří. Nemusí vypisovat, ten tam bydlí a potom už bude rozhodování špatné, jestli jo nebo ne, 
když někomu, tohle by se ušetřilo, aby se to nějak sjednotilo a dalo se do kupy, aby prostě tam … 

Předsedající uvedl, že si tu situaci vybavuje, skládal se kamion, kdo jej skládal, to si nepamatuje. 
Šoféra pouze upozornil, že nemůže jet dál, že se nevejde do tonáže mostu. Šoféra pouze upozornil, 
nevypral ho, kdo jej zná, ví, jak jedná. To jenom na vysvětlenou. 

Pan František Faltus uvedl, že je to zbytečné, když ještě nic neudělal. 
Předsedající uvedl, že řidiče kamionu pouze upozornil, nic víc. Upozornil ho proto, že tam tehdy 

ještě nebyla dopravní značka s tonáží, jak je tomu dnes. 
Paní Alexandra Stejskalová uvedla, že návrh pana Merty je dobrý, návrhy neodsouhlasí, navrhuje 

obec projít a navrhnout možná řešení, hlavně nerozhodovat ukvapeně. Současně stáhnout žádost o 
změnu dodatkových tabulek. 

Pan Jaroslav Merta uvedl, že je možné přizvat zástupce hasičů, aby se na přípravě řešení podíleli. 
Pan Stanislav Moravec uvedl, že je problém ve stavu komunikací, vidíme, v jakém jsou stavu. 

Pak se po nich lítá, vozí se, když prší, když jede autem připadá si jak na Dakaru. Aby ten, kdo to způsobí 
dal cestu opravit, tak to se ho už netýká. To se mu nelíbí. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že jsou cesty, kde voda odtéká. 
Pan Stanislav Moravec uvedl, že auto jezdilo, když bylo mokro, udělalo tam díry jako bejk a aby 

šel a díry zadělal, to ho ani nenapadlo. Ptal se, zda to bylo opraveno, bylo mu řečeno že ne, opravu 
provedl Jenda. Ať je opraven, pokud říká nepravdu. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že Jenda nějaké díry vysypával, sám měl slíbený nějaký frézink, ten mu 
nedopadl, a to je celé. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že je to možné, ale ten dodavatel služby nečeká na počasí, jestli dnes 
prší nepojedu do Lichkova, mají nějaký plán, řemeslníci jsou vytížení … (předsedající přerušil řečníka, 
nehovořil k projednávané věci). 
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Pan xxxxxxxxxx uvedl, že když na to tak kouká, tak drtivá většina cest je po kanalizaci posedaná 
a nemyslí si, že by to bylo způsobeno nějakou malinkou dopravou, co se tu projíždí. Tady se několik let 
stavěla kanalizace, ta technika se zde pohybovala denně, ať to byly naložené tatry. Obyvatelé na tom 
mají minimální zásluhu. V tomto regionu jsme omezeni časem, pracujeme zde šest až sedm měsíců 
v roce a do toho se musí nacpat maximum, takže jestli prší nebo neprší, hold se musí makat. 

Pan Stanislav Moravec uvedl, že je třeba se k cestám nějak chovat, když něco pokazím, musím to 
opravit … (předsedající přerušil řečníka, nehovořil k projednávané věci). 

Pan Jaroslav Merta navrhl usnesení ve znění: Zastupitelstvo obce Lichkov ukládá starostovi obce 
stáhnout Oznámení o projednání návrhu Vyhlášky pod č.j.: MUKR/15646/2023/OVTS/ZB/280.4-DZ97. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že v žádosti jsou uvedeny jednotlivé značky, kdyby se brala značka po 
značce, třeba by se některých výjimka nemusela týkat. Projít jednu značku podruhé a stáhnout jenom ty 
značky, kterých se to týká, jednání urychlit. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající další možnost vyjádřit se 
přítomným hostům. Předsedající dále uvedl, že hlasovat se bude nejdříve o protinávrhu pana Martina 
Matoulka a potom o protinávrhu pana Jaroslava Merty, v pořadí, jak byly předneseny a v případě jejich 
neschválení bude přistoupeno k hlasování o návrhu předsedajícího. 
Protinávrh usnesení pana Martina Matoulka: Zastupitelstvo obce navrhuje podat námitku k 
vyhlášce evidenč. č. 16760/2023, Číslo jednací: MUKR/15646/2023/OVTS/ZB/280.4-DZ97. Ve věci 
změny textu na dodatkových tabulkách pod DZ 5t a DZ 3,5t (bez dodatkové tab.) a to ze 
současného textu „Vjezd pouze na povolení OÚ Lichkov“ a „Mimo vozidel s povolením OÚ 
Lichkov“ dále dle návrhu ze strany pana starosty OÚ Lichkov „Mimo vozidel s povolením MÚ 
Králíky“, kterou neprojednával se zastupitelstvem obce Lichkov, změnit na dodatkovou tabulku s 
textem „dopravní obsluze vjezd povolen“. A zároveň pověřuje starostu OÚ Lichkov, k podání této 
námitky. Dále pověřuje starostu OÚ Lichkov k včasnému informování o jakékoliv další změně, či 
návrhu na změnu dopravního značení v katastru obce Lichkov, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N N A N N Z A N N 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 2 – 6 – 1, usnesení nebylo schváleno, 
Protinávrh usnesení pana Jaroslava Merty: Zastupitelstvo obce Lichkov ukládá starostovi obce 
stáhnout Oznámení o projednání návrhu Vyhlášky pod č.j.: MUKR/15646/2023/OVTS/ZB/280.4-
DZ97, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 8 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Vzhledem ke schválení protinávrhu pana Jaroslava Merty, již nebylo hlasováno o původním 

návrhu předsedajícího. 

2i) Zřízení služebnosti na ppč. 588/3 – přeložka veřejného osvětlení, Smlouva o smlouvě budoucí 
ke zřízení VB a umístění stavby č. IV-12-2024944 a zřízení služebnosti na ppč. 3701/1 – 
inženýrské sítě nového vrtu vodovodu LIH-1 

Obci byl dne 4. května 2023 doručen návrh textu Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a dohoda o umístění stavby č. IV-12-2024944, a to v souvislosti s plánovaným posílením 
vedení NN od trafostanice č. UO-0200, po podpěrný bod NN na ppč. 869/1 v Lichkově, kdy trasa vedení 
je plánována jako kabelová podzemní. Trasa vedení několikrát kříží místní komunikace, kdy křížení je 
plánováno protlakem, bez zásahu do asfaltového betonu. Smlouva se týká nemovitostí – pozemků p. č. 
1260/1, 1314/1, 1250/1 a 108/5, všechny ve vlastnictví Obce Lichkov. V souvislosti se stavbou bude 
sneseno současné nadzemí vedení, včetně podpěrných bodů, tedy dojde ke snesení i nadzemního vedení 
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veřejného osvětlení a dolní část obce tak bude bez osvětlení (část od čp. 77 po čp. 45 a k čp. 46). 
Obchodní společnost ČEZ Distribuce a.s. souhlasila s příloží našeho vedení veřejného osvětlení do 
výkopu pro nové vedení NN a s umístěním sloupů VO, požadovala zpracování projektové dokumentace. 
Současně požadovala souhlas zastupitelstva s příloží. Zastupitelstvo věc projednávalo na svém zasedání 
dne 12. června 2023 a přijalo usnesení pod č.j.: 47/23 ve znění: „Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje 
„přílož“ kabelového vedení a sloupů veřejného osvětlení do výkopu v rámci stavby č. IV-12-2024944 
investora – obchodní společnosti ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 24729035 a starostovi obce ukládá zajistit 
projektovou dokumentaci na plánovanou „přílož“ kabelového vedení a sloupů veřejného osvětlení.“ a 
č.j.: 48/23 ve znění: „Zastupitelstvo obce Lichkov odkládá projednání Smlouvy o budoucí smlouvě o 
zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-2024944 do doby, než bude zajištěna 
projektová dokumentace na „přílož“ kabelového vedení a sloupů veřejného osvětlení.“ 

Předsedající dále uvedl, že projektová dokumentace na přeložku veřejného osvětlení, 
v souvislosti se stavbou č. IV-12-2024944, je hotova, je odsouhlasena ze strany obchodní společnosti 
ČEZ Distribuce, a.s., obec má písemný souhlas ke stavbě na soukromém pozemku p.č. 123/4, souhlas se 
stavbou na pozemku p.č. 588/3 ve vlastnictví státu, který zastupuje SPÚ Pardubice, je nyní k projednání 
a ke schválení. Tímto se současně může schválit i Smlouva o smlouvě budoucí ke zřízení VB a umístění 
stavby č. IV-12-2024944 – stav dle situace jenž je přílohou smlouvy. Součástí smlouvy o smlouvě 
budoucí ke zřízení služebnosti na ppč. 588/3 je i smlouva o smlouvě budoucí ke zřízení služebnosti na 
budoucím služebném pozemku p.č. 3701/1 ve věci inženýrských sítí Obce Lichkov v rámci stavby 
nového vrtu LIH-1 k posílení vodovodu. 

Kompletní podklady byly zastupitelům zaslány v ranních hodinách dne 8. září 2023, neboť návrh 
textu Smlouvy o smlouvě budoucí ke sjednání služebností byl obci doručen až ve čtvrtek dne 7. září 
2023. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene pozemkové služebnosti inženýrské sítě č. 1032C23/50, č.j.: SPU 355883/2023 
(UID: spuess8c17769d), jejíž předmětem je budoucí zřízení služebnosti na pozemkové parcele č. 
588/3, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí ve věci stavby přeložky veřejného 
osvětlení obce Lichkov a dále na pozemkové parcele č. 3107, obec a katastrální území Lichkov, 
okr. Ústí nad Orlicí ve věci stavby posílení vodovodu obce Lichkov – vrt LIH-1 a pověřuje starostu 
obce k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno, 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-2024944, pro stavbu „UO, Lichkov, par. č. 
3060/2, kNN“ na pozemkových parcelách č. 1260/1, 1334/1, 1250/1 a 108/5, všechny obec a 
katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – dle situace jenž je součástí smlouvy a pověřuje 
starostu obce k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 

2j) Výroční zpráva Základní školy a mateřské školy Lichkov za školní rok 2022/2023 – na 
vědomí 

Paní Mgr. Marii Foglová, předsedkyně školské rady pracující při příspěvkové organizaci 
Základní škola a mateřská škola Lichkov, jejíž je obec zřizovatelem, přednesla Výroční zprávu Základní 
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školy a mateřské školy Lichkov za školní rok 2022/2023. Zpráva byla doručena všem zastupitelům, 
pouze vyzdvihuje, že významně vzrostla vzdělanost pedagogických pracovníků, školka je na 100 %, 
škola je téměř na 100 %, v minulosti tomu tak nebylo, školka byla na 0 % a škola na 50 %, učitelé se 
dovzdělávají. K zápisu do základní školy přišlo 6 dětí, do 1. třídy školy nastoupilo 5 dětí. Tímto se 
zvýšil celkový počet dětí ve škole, a to z 13 dětí na 16 dětí. V podrobnostech pak odkázala na text 
zprávy. 

Žádné dotazy nebyly vzneseny. 
Předsedající uvedl, že Výroční zpráva školy byla dne 30. srpna 2023 projednána pedagogickou 

radou a dne 30. srpna 2023 i školskou radou. Od 8. září je zveřejněna na obecním webu v sekci 
Rozpočet ZŠ a MŠ Lichkov. Usnesení se neschvaluje, pouze se bere na vědomí – bez výhrad, v případě 
výhrad je třeba jednotlivé výhrady uvést do usnesení. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Výroční zprávu za školní rok 
2022/2023, příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Lichkov, ze dne 29. srpna 
2023 – bez výhrad. 

2k) VZP ČR – Protokol o kontrole č.j.: VZP-23-04793825-E85H – na vědomí 
Dne 4. září 2023 proběhla kontrola plateb pojistného na veřejné zdravotní pojištění a dodržování 

ostatních povinností plátce pojistného u plátce pojistného – Obce Lichkov. Provedenou kontrolou ze 
strany Všeobecné zdravotní pojišťovny ČR vyplynulo zjištění, že ke dni 1. září 2023 nebyly zjištěny 
splatné závazky obce vůči VZP ČR ani jiné evidenční nedostatky. 

Předsedající dále uvedl, že protokol se neschvaluje, pouze se bere na vědomí. V případě výhrad 
je třeba tyto uvést do zápisu. Předsedající poděkoval paní účetní za přípravu podkladů pro kontrolu a za 
bezchybné zpracovávání účetní evidence obce. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Protokol o kontrole Obce Lichkov, 
IČ: 00279161, ze strany Všeobecné zdravotní pojišťovny České republiky, Regionální pobočka 
Hradec Králové, ze dne 4. září 2023, pod č.j.: VZP-23-04793825-E85H – dle přílohy, bez výhrad. 

2l) Pronájem restaurace – na vědomí 
Předsedající uvedl, že záměr obce schválilo zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 10. srpna 

2023, usnesením pod č.j.: 85/23. Záměr obce je zveřejněn na všech úředních deskách obecního úřadu od 
10. srpna 2023 a dále v Lichkovském Občasníku č. 9/2023. 

Uzávěrka přihlášek byla do 16:00 hodin dne 11. září 2023, nikdo se nepřihlásil, proto dojde 
k aktualizaci textu zveřejněného záměru, nově: „… nabídky doručit nejpozději do 16:00 hodin dne 6. 
listopadu 2023 na Obecní úřad Lichkov; otevírání obálek a hodnocení nabídek veřejně před komisí pro 
otevírání a hodnocení nabídek dne 6. listopadu 2023 od 16:00 hodin v zasedací místnosti Obecního 
úřadu v Lichkově, na adrese Lichkov čp. 203, psč. 561 68 – výdejní místo Lichkov. Součástí nabídky 
budou doklady prokazující kvalifikační předpoklady, praxe v oboru, reference, podnikatelský záměr a 
návrh minimální otevírací doby. Výběr a schválení nájemce veřejně, v rámci zasedání Zastupitelstva 
obce Lichkov dne 13. listopadu 2023 od 18:00 hodin“. Opětovně budou požádány obce v rámci 
Sdružení obci Orlicko o sdílení informace na svých úředních deskách. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí informaci starosty obce o stavu 
výběrového řízení na pronájem restaurace „U nádraží“ v Lichkově, bez výhrad. 
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2m) Návrh rozpočtového opatření č. 08/2023 z 11. září 2023 
Předsedající uvedl, že Návrh rozpočtového opatření č. 08/2023 ze dne 11. září 2023, stav k 6. 

září 2023, projednal finanční výbor. Dne 7. září 2023 došlo k úpravě navrženého rozpočtového opatření, 
kdy obci byla doručena cenová nabídka na dokončení ozvučení kostela. Celkové navýšení výdajů 
rozpočtu ve výši Kč 1.122.970,-- je patrné na položce 8115 – prostředky na bankovních účtech. 

Paní Denisa Sejkorová, účetní obce, zastupitelům představila a vysvětlila jednotlivé navržené 
změny v rozpočtu. Jedná se o: 
o navýšení výdajů na § 3119 – záležitosti předškolní výchovy a zákl. vzdělání, položka 5139 – nákup 

materiálu ve výši Kč 40.000,-- a položka 5169 – nákup ostatních služeb ve výši Kč 40.000,-- – 
dorozpočtování provedených oprav ve škole a na školní zahradě a dále položka 5171 – opravy a 
udržování ve výši Kč 36.000,-- – plánovaná oprava střechy povodňové chatky, 

o navýšení výdajů na § 3322 – zachování a obnova kulturních památek, položka 5137 – drobný hmotný 
dlouhodobý majetek ve výši Kč 16.000,-- – zakoupení mikrofonů k ozvučení kostela a dále položky 
5137, 5139, 5169 a 6122 v celkové výši Kč 88.000,-- na pořízení aparatury k ozvučení kostela 
(mixážní pult, reprosoustava s držákem, kabeláž a napájení a oživení), 

o navýšení výdajů na § 3392 – zájmová činnost v kultuře, položka 5155 – pevná paliva ve výši Kč 
6.000,-- – dorozpočtování chybějících prostředků na nákup uhlí a položka 5194 věcné dary ve výši 
Kč 10.000,-- – nakoupení upomínkových předmětů pro účastníky setkání rodáků 2023, 

o navýšení rozpočtu na § 3399 – záležitosti kultury, církví a sdělovací prostředky, položka 5492 – dary 
obyvatelstvu ve výši Kč 5.000,-- – vyplacení dotace za narozené dítě v roce 2023, 

o navýšení rozpočtu na § 3613 – nebytové hospodářství, položka 5171 – opravy a udržování ve výši Kč 
130.000,-- – oprava závětří vstupu do restaurace a vložkování komínu v rámci akce výměna zdroje 
tepla, 

o proúčtování příjmů a výdajů na § 3639 – komunální služby a územní rozvoj ve výši Kč 42.600,-- za 
znalecké posudky a geometrické plány v rámci prodeje pozemků, příjem na položka 2111 – příjmy 
z poskytování služeb a výrobků, výdaje na položce 5169 – nákup ostatních služeb, 

o navýšení rozpočtu na § 4319 – ostatní výdaje související se sociálním poradenstvím, položka 5339 – 
neinvestiční příspěvky ostatním příspěvkovým organizacím ve výši Kč 6.000,-- na příspěvek za 
pomoc občanům, 

o navýšení rozpočtu na § 5512 – požární ochrana, dobrovolná část, položka 5132 – ochranné pomůcky 
ve výši Kč 16.000,-- – dorozpočtování chybějících prostředků na nákup ochranných obleků a položka 
2171 – opravy a udržování ve výši kč 610.000,-- na opravu zásahového vozidla Tatra, 

o navýšení rozpočtu na § 6112 – zastupitelstva obcí, položky 5023 – odměny členů zastupitelstvem 
obcí a krajů ve výši Kč 95.000,-- a položky 5031 a 5032 – odvody na zdravotní a sociální pojištění 
v celkové výši Kč 25.000,-- – vše dorozpočtování chybějících prostředků po zvýšení odměn 
zastupitelům. 

Paní xxxxxxxxxx uvedla, že když se původně jednalo o převodu Tatry na obec, bylo řečeno, že 
bude oprava za to, za co se prodá Liazka. Omlouvá se, ale jako účetní s tím nesouhlasí, je to Kč 
610.000,--, pokud bude dotace z kraje, jenom dobře, ale na druhou stranu je potřeba říci, že zatéká na 
sál, je potřeba opravit střechu, na to peníze nejsou. Je to na zastupitelích, co schválí, co budou říkat lidé, 
to je věc druhá. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že se asi všichni zhrozili, když viděli tu cenovou nabídku, je to 
nějakých Kč 500.000,-- + DPH, takže nějakých Kč 600.000,--. 

Paní xxxxxxxxxx uvedla, že je to Kč 605.000,-- + Kč 5.000,-- za sedačku, co požadují hasiči z 
Žamberka. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že je bráno v potaz to, že se prodá Liazka, zatím se neprodala, počítá 
tak za Kč 200.000,-- až Kč 250.000,--, co se v práci bavili. Zjišťovali na kraji u xxxxxxxxxx možnosti 
získání dotace z kraje, již to říkal, říkal to i na finančním výboru, bylo mu doporučeno nechat si nějakou 
část oprav vyfakturovat až v roce 2024, letos již dotaci nestihneme, ale na příští rok je šance získat 
dotaci. Je tady předpoklad, že Kč 250.000,-- z prodeje Liazky, třeba Kč 100.000,-- z dotace od kraje. 
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Kluci přislíbili, že budou chodit na nějaké práce, méně náročné jako je třeba broušení karoserie, bude to 
levnější, s Vydrusem je to tak domluvené, konečná částka za opravu by se tak ponížila, ne ve statisících, 
ale nějakým poměrem by se dala stáhnout. Kluci z jednotky jdou na ruku, že by se projela obec, 
vyřezaly by se větve, vše ve volnu. Když to shrne, ve finále by to obec mohlo stát třeba Kč 200.000,-- 
nebo Kč 250.000,--. Auto, které díky xxxxxxxxxxxxxxx, který auto vydupal a domluvil, by bylo 
v pořádku a měli bychom od něho na delší dobu klid, auto bude po kompletním servisu. Ano, s autem se 
dá jezdit, auto v Žamberku jezdilo do minulého podzimu. Proč toho nyní nevyužít? Když tady ještě 
máme Liazku a na Tatře můžeme třeba půl roku dělat, proč tohoto nyní nevyužít? Můžeme třeba 
výjezdovku i úplně zrušit. 

Paní xxxxxxxxxx uvedla, že to neříká, výjezdovku rušit nechce, pouze namítá, že jí to přijde 
drahé. Řekla pouze svůj názor, aby si zastupitelé uvědomili, že do sálu teče, to by se také mělo řešit, 
střecha bude stát milion. Nečekala, že oprava bude stát Kč 605.000,--, původně se mluvilo pouze o 
karosařině. Letos se opravila Liazka, nádrž, to bylo taky hodně drahé. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že oprava Liazky nebyla až tak drahá, šlo o opravu palivové soustavy a 
výměnu palivové nádrže. 

Pan Martin Matoulek uvedl, že je třeba si uvědomit, co stojí zajištění požární ochrany třeba ze 
sousední obce, to je v desítkách tisíc, možná ve statisticích. Kdyby kluci řekli, že v jednotce končí, končí 
tím i jednotka, požární ochranu budou zajišťovat třeba Králíky nebo Mladkov. To by si pak obec škytla. 
Nechce vyhrožovat, kluci končit nechtějí, baví je to, pouze dává příklady, co by kdyby tady ta požární 
ochrana nebyla. Je potřeba si z toho vzít své. Myslí si, že ve finále by to mělo být do Kč 300.000,--. 

Pan František Faltus uvedl, že takto to obec vyjde na Kč 300.000,-- za generálku. Kdyby se 
kupovalo nové auto, obec by to vyšlo na milion, je dobré to provést v rámci generálky, další opravy pak 
již nebudou. Částka Kč 300.000,-- není zas tak vysoká za pomalu nové auto, navíc v dobré kvalitě, 
dobrý podvozek. Dotace jsou, dávají se každý rok na materiál nebo na opravu auta. Domnívá se, že je 
dobré peníze do opravy dát. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že zastupitelé podotýkají, že Liazka něco stojí, když se to neopraví, 
následné opravy budou dražší a dražší. Jednou by to došlo do stavu, že se bude muset opravit celá. 

Pan xxxxxxxxxx uvedl, že nyní se vše opraví v rámci jedné demontáže. Kdyby se to opravovalo 
na etapy, opět by se platilo za demontáž a zpětnou montáž, zbytečně by se dělaly úkony opakovaně, jsou 
to hodiny práce navíc. Opravu se vyplatí udělat nyní. 

Paní xxxxxxxxxxxxx uvedla, že na nové auto obec nemá, přednostně potřebuje traktor k údržbě 
komunikací a k zajištění služeb. 

Podklady byly zastupitelům zaslány prostřednictvím portálu uschovna.cz v ranních hodinách dne 
8. září 2023. 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před projednáním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
hostům. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Rozpočtové opatření č. 08/2023 z 11. září 
2023 – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A Z A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 8 – 0 – 1, usnesení bylo schváleno. 

Informace obce: 
 škola – o prázdninách byla dokončena modernizace nábytku a osvětlení ve dvou třídách ZŠ a MŠ + 

drobné úpravy elektroinstalace, na zahradě školy byla vybudována „venkovní třida“, byly opraveny 
základy chatky u pískoviště, byl opraven trávník školní zahrady, dále je v plánu oprava střechy 
chatky, broušení a nátěr 

 škola nabízí možnost návštěvy výuky – po domluvě 
 probíhají práce na výměně zdroje tepla v restauraci (kotel je v kotelně, probíhají práce na vložkování 

komínu + výmalba kotelny + drobné elektro 
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 byly započaty práce na stavbě veřejného osvětlení cesty od hřbitova ke kravínu – výkop provádí 
obchodní společnost Alberon Letohrad s.r.o. v rámci své stavby: „Metropolitní optická síť Lichkov 
Dolní Boříkovice“, obec se pouze „přikládá“ s vedením do hotového výkopu 

 v psím útulku v Žamberku stále máme jednoho pejska a hradíme jeho umístění 
 k 31. červenci 2023 byl ukončen nájem sociálního bytu č. 3 v čp. 203 – je zveřejněn záměr pronájmu 

– bude aktualizace záměru 
 problémy s Českou poštou, s.p. – je vypovězena smlouvu na výdejní místo Lichkov, běží výpovědní 

lhůta 
 15. září 2023 se v Lichkově měla konat Správní rada Sdružení obcí Orlicko – bez náhrady zrušeno 
 23. září 2023 – sběr a svoz nebezpečných odpadů 
 neděle 8. října 2023 – divadelní představení „Za vodou, za vodou“ (ochotníci Dolní Dobrouč) 
 posvícení + setkání rodáků dne 14. října 2023 – proběhnou dny otevřených dveří v ZŠ a MŠ Lichkov, 

v kostele a v hasičské zbrojnici 
 16. listopadu 2023 proběhne průběžné přezkoumání hospodaření obce (audit) 
 III. obecní ples 26. ledna 2024 – hraje Tiger Swing 
 nedoplatky vůči obci k 11. září 2023 (nedoplatky po splatnosti): vodné a stočné 3/3 2022 Kč 

5.120,50,-- – dva poplatníci; vodné a stočné 1/3 2023 Kč 8.775,-- (původně Kč 13.758,86) – byly 
rozeslány upomínky, někde opakovaně, bude přistupováno k ukončení dodávky vody; odpady 2020 
Kč 500,-- (původně Kč 500,-) – jeden poplatník, dohledali jsme kde je – další doporučená výzva 
odešla poštou – zatím bez reakce; odpady 2022 Kč 210,-- (původně Kč 210,--); odpady 2023 Kč 
8.400,-- neuhrazené služby 2022 Kč 440,-- (původně Kč 440,--) 

 plnění rozpočtu k 31. srpnu 2023: příjmy schválené ve výši Kč 10.601.590,--; upravené Kč 
12.183.296,--; skutečnost Kč 10.677.354,74 – příjmy na 87,64 %; výdaje schválené ve výši Kč 
10.170.649,--; upravené Kč 12.220.562,--; skutečnost Kč 8.826.909,26 – výdaje na 72,23 %; finanční 
prostředky na účtech k 1. lednu 2023: Kč 7.680.738,47, k 31. srpnu 2023: Kč 9.247.980,23 (částka 
včetně fondu obnovy vodárenské infrastruktury) – finka je vyvěšena na webu. 

Diskuse 
 Dotaz pana Františka Faltuse z minulého zasedání – aktualizace ceníku pronájmu obecního sálu – dle 

dohody starosta zastupitelům zaslal aktuální ceník pronájmu sálu platný od 1. ledna 2010 a 
aktualizovaný usnesením zastupitelstva z roku 2013 – návrhy na změny nebyly podány. 

 Pan Martin Matoulek, e-mailem v poledních hodinách dne 11. září 2023, zaslal příspěvek do diskuze 
ve věci sběrných hnízd a nádob na separovaný odpad s návrhem na přesunutí, redukci jejich počtu 
nebo zrušení, případně označení cedulemi nebo pořízení clon. 
o Předsedající uvedl, že ke sběrným hnízdům a ke sběru separovaného odpadu v obci se již 

několikrát vyjadřoval. 
o Pan Martin Matoulek uvedl, že posílal fotky, štve ho to, že je po obci bordel, to je vše. 
o Předsedající uvedl, že je to v lidech, sám kolem sběrných hnízd chodí, uklízí, trhá a mačká krabice. 

Zaměstnanci obce pravidelně uklízí, fotky byly pořízeny v neděli, v pondělí bylo uklizeno. 
Předpokládá, že i zastupitelé, když vidí nepořádek, že to uklidí. 

o Pan Stanislav Moravec uvedl, že už starosta Zdeněk Brůna to chtěl dát na sběrné místo, nejde to, 
EKO-KOM nedá peníze. 

o Pan Vladimír Bednář se dotázal, zda není problém v tom, že je kontejnerů málo a lidé to pak 
nemají kam dávat? Potom to odkládají kolem, psi to roztahají. 

o Předsedající uvedl, že v minulosti byla výtka, že je kontejnerů moc nebo kontejnery svážet častěji. 
Častější svoz není technicky možný, svozová firma má plné kapacity a termín k vývozu 
separovaného odpadu máme daný rok předem, vychází to vždy po čtyřech týdnech. Naposledy se 
posilovalo hnízdo u třech mostů, kde to bývalo přeplněné. Někdy je to v pořádku, někdy je 
nepořádek. Zaměstnanci pravidelně uklízí, sváží, mačkají. Co se nevejde do kontejnerů, to se sváží 
na sběrné místo. Dřív to fungovalo tak, že volal a objednával svoz dle potřeby, to fungovalo, ale 
v současné době, kdy se sváží i Letohrad, to již nejde. Ne vždy je termín svozu dodržen, sváželo se 
v pátek, někdy i o víkendu, na místo plánovaného čtvrtka. 
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o Pan Jaroslav Merta uvedl, zda nepřemýšlet o jiných místech sběrných hnízd. 
o Pan Martin Matoulek uvedl, že si to myslí také, směřoval by to ke sběrnému místu, ne za plot, ale 

před sběrné místo, aby to nebylo tak na očích, u silnice č. 312 to můžou odkládat všichni, hlavně 
z projíždějících vozidel. Kdo to nyní nese k prodejně nebo dozadu, může to nově odnést ke 
sběrnému místu. Je to jenom poznatek k zamyšlení, není to stížnost jenom od něho, má to 
naposlouchané z obce. 

o Paní Mgr. Pavla Jelínková uvedla, že je to hrozné, někdy je kolem barevných kontejnerů opravdu 
nepořádek. 

o Pan František Faltus uvedl, že když jde na nádraží, tak také uklízí kolem kontejnerů. 
o Pan Martin Matoulek uvedl, že uklízíme na místo nějakého řešení. Hodně dělá silnice, třeba se 

např. zaměřit na výchovu ve škole. 
o Paní Mgr. Marie Foglová uvedla, že to je sice pravda, ale začít se musí doma. 
o Paní Mgr. Pavla Jelínková uvedla, že ve škole se vytřídí úplně všechno, ve škole s tím děti 

problém nemají. Při vycházkách s dětmi sbírají nepořádek kolem cest. V dětech to není, je 
v dospělých. 

o Pan Stanislav Moravec uvedl, že to nemusí být místní, zastaví auto, vyloží odpadky a odjede. 
o Pan Martin Matoulek uvedl, že je třeba kontejnery uklidit od silnice. Sám by to zredukoval nebo to 

nacpal ke sběrnému místu. 
o Pan Vladimír Bednář uvedl, že by začal označením cedulí – prostor je monitorován. 
o Pan xxxxxxxxxx navrhl motivaci občanů – pytlový sběr a slevový program. V současné době je to 

nespravedlivé, někdo třídí, někdo ne a všichni platí stejně. Červená Voda to nyní zavedla. 
o Paní xxxxxxxxxx uvedla, že pytlový svoz mají např. v Mladkově, ale slevový program zrušili, 

neboť byly stížnosti a reklamace na počty svezených pytlů. 
o Pan xxxxxxxxxx uvedl, že na Dolní Moravě mají něco podobného, váží a zapisují si kdo a co sváží 

a potom poskytují slevy. Malá Morava má popelnice očipované, když nechcete svážet, popelnici 
nepřistavíte. Je třeba lidi motivovat, děláme to sice pro sebe, ale spousta lidí to takto nechápe. 

o Paní xxxxxxxxxx uvedla, že bude problém se sběrným místem, komu pak účtovat náklady za 
vývoz a likvidaci? 

o Pan Martin Matoulek uvedl, že ve svém volnu byl u pana Sedlačíka ve sběrném dvoře v Červené 
Vodě, strávil tam dopoledne, tento mu vysvětlil, jak to tam mají. Běžte se podívat, jak to tam mají, 
jak je ta obec jinde. 

o Paní xxxxxxxxxx uvedla, že v Červené Vodě mají technické služby, je to jiný systém než 
v Lichkově. 

o Předsedající uvedl, že zastupitelé pravděpodobně vědí, co se děje na sběrném místě, ale z pohledu 
občana, asi by bylo dobré, aby tam chodili vypomáhat i další zastupitelé, nejen místostarosta obce 
a starosta obce, aby si to zkusili, co to obnáší, ale z pohledu obsluhy. Přesvědčovat lidi, že mají 
třídit, pomáhat s tříděním, pomáhat s odpady, …, na jedné straně se třídí, ale za zády jim občan 
vysype hromadu směsného odpadu a uteče, je to ostuda. 

 Pan Martin Matoulek, e-mailem v poledních hodinách dne 11. září 2023, zaslal příspěvek do diskuze 
ve věci poškozeného asfaltového betonu v prostoru před hasičárnou s návrhem řešení: upozornění z 
pozice starosty, domluva s řidiči, případně s majiteli nákladních aut, kudy mají jezdit na nákladní 
vlakovou vlečku skládat klády. 
o Předsedající se dotázal, co si má pod tímto představit, koho má upozorňovat? 
o Pan Martin Matoulek uvedl, že myslel hlavně kládaře. 
o Předsedající se dotázal, zda víme, zda škodu na obecní komunikaci způsobili kládaře? 
o Pan František Faltus se dotázal, zda nevadí bordel kolem vlečky, co se skládá dřevo, je tam kůra a 

nepořádek, proč se jim nepřikáže, aby si to tam uklidili? 
o Předsedající uvedl, že cesta tam sice fyzicky je, ale katastrálně se jedná o drážní pozemek, který 

není ve vlastnictví a ani ve správě obce – nahlédnuto do katastru nemovitostí. 
o Pan Martin Matoulek uvedl, že slyšel, že se dřevem raději jedou do Lichkova než do Jablonného, 

v Jablonném nad Orlicí musí vlečku uklízet. 
o Pan Jaroslav Merta uvedl, že obec má podle zákona o obcích upozornit na nepořádek, který 

narušuje vzhled obce, kolem rodinných domů atd. 
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 Pan Jaroslav Merta uvedl, že na zasedání zastupitelstva dne 10. srpna 2023 oznámil, že byl na OOP 
ČR v Králíkách, kde projednával jízdu mladistvých na jednostopých motorových vozidlech, proto se 
dotazoval na stav věci, kam se to posunulo. Neposunulo se to nikam, od 10. srpna 2023 údajně hlídky 
nikoho nezastavily, obec projíždějí, nikde na ně nenarazily. Dále bylo sděleno, že pokud nám to vadí, 
máme volat na linku 158 nebo podat oficiální oznámení, kde poskytneme co nejvíce podkladů, aby 
hlídky mohly toto závadové jednání odhalit. 

 Pan Jaroslav Merta uvedl, že byl zmíněn ceník pronájmu sálu, sám byl překvapen, úplně zbytečně se 
minule rozvířila diskuze, neboť spolky mají téměř vše zdarma, pouze u taneční zábavy je daných Kč 
200,--. Sám nemá důvod navrhovat změnu ceníku pronájmu obecního sálu. Maximálně se může 
spolkům odpustit poplatek u tanečních zábav, ale vzhledem k výši poplatku toto nenavrhuje. 
o Pan František Faltus se dotázal, zda pan Merta myslí tu xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx? 
o Pan Jaroslav Merta uvedl, že hovořil o spolcích, spolky to mají vesměs zdarma a to, že se musí 

uhradit náklady na elektřinu a vytápění, to je v pořádku. 
o Pan František Faltus uvedl, že o tomto nemluvil, nemluvil ani o Pětce Králíky, ale hovořil o tom, 

že xxxxxxxxxx tam hrají každý týden, tedy se poskytuje sál, mělo by to být nějak napsané a nějak 
to rozdělovat – tomu ano a tomu ne? Nedával návrh, starostovi posledně říkal, že to musí starosta 
udělat ceník, on dává klíče, on to půjčuje, proto by měl vědět, z komu a za jakou cenu to dává. 

o Předsedající uvedl, že účel zapůjčení sálu je vždy uveden v žádosti, obec to ví, podle účelu je 
stanoven poplatek za pronájem. 

o Pan František Faltus uvedl, že xxxxxxxxxx nic, o to mu jde. 
o Předsedající uvedl, že xxxxxxxxxx sál měli, to zde uváděl, nic nezastíral, vše uvedl podle 

skutečnosti, takto rozhodl, je to v jeho kompetenci. 
 Pan Jaroslav Merta navrhl složení komise ke kontrole dopravního značení: za JSDHO velitel + 1 další 

osoba; za zastupitele např. pan Martin Matoulek, pan František Faltus, starosta a místostarosta; někdo 
za živnostníky, třeba xxxxxxxxxx a další. 
o Předsedající uvedl, že by bylo vhodné, aby starosta v komisi nebyl, navrhoval třeba pana Jaroslava 

Mertu, sám potom bude administrovat žádost ke snesení či změně stávajícího dopravního značení, 
případně k instalaci nového dopravního značení. 

V 21:28 hodin odchod 3x host. 
Další příspěvky do diskuse nebyly, proto bylo přistoupeno ke kontrole usnesení, kterou provedla 

paní Denisa Sejkorová. 

Výsledky projednání zastupitelstva obce 
na zasedání dne 11. září 2023: 

Č.j.:93/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje ověřovatele zápisu, a to paní Mgr. Marii 
Foglovou a pana Vladimíra Bednáře a zapisovatele pana Mgr. Romana Richtra, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:94/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje navržený program zasedání Zastupitelstva 
obce Lichkov – dle zveřejněné Pozvánky z 4. září 2023, s vypuštěním bodu č. 2e) staženého 
předsedajícím z programu zasedání a dále doplněný o rozšíření bodu č. 2i) – nově „zřízení 
služebnosti na ppč. 588/3 – přeložka veřejného osvětlení, Smlouva o smlouvě budoucí ke zřízení 
VB a umístění stavby č. IV-12-2024944 a zřízení služebnosti na ppč. 3701/1 – inženýrské sítě 
nového vrtu vodovodu LIH-1“, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 
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výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:95/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Zápis z jednání finančního výboru ze dne 
6. září 2023 – dle přílohy, bez výhrad. 
Č.j.:96/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Zápis z jednání kontrolního výboru ze 
dne 4. září 2023 – dle přílohy, bez výhrad. 
Č.j.:97/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí zprávu Školské rady Základní školy a 
mateřské školy Lichkov ze dne 30. srpna 2023 – bez výhrad. 
Č.j.:98/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje, v souladu s § 55a odst. 2 zákona č. 183/2006 
Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) ve znění pozdějších předpisů, 
pořízení Změny č. 3 Územního plánu Lichkov zkráceným postupem pořizování, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno, 
Č.j.:99/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje pana Mgr. Romana Richtra určeným 
zastupitelem pro projednávání Změny č. 3 Územního plánu Lichkov, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno, 
Č.j.:100/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje podání žádosti o dotaci dle výzvy Ministerstva 
pro místní rozvoj č. 1/2023/117D55100, podprogram č. 117D551 – Podpora územně plánovacích 
dokumentací obcí a pověřuje starostu obce k provedení výběrového řízení na veřejnou zakázku 
malého rozsahu, administrovanou mimo režim zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, ve znění pozdějších doplnění a změn, formou průzkumu trhu a následný výběr vhodného 
zhotovitele Změny č. 3 Územního plánu Lichkov – dle podmínek poskytovatele dotace, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:101/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o partnerství a spolupráci na 
projektu „Cyklostezka Jablonné nad Orlicí – Králíky – Dolní Morava“ a pověřuje starostu obce 
k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:102/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje nákup nemovitostí – pozemkových parcel č. 
86/3 – trvalý travní porost o výměře 4 m2 v hodnotě Kč 1.150,--, č. 92/5 – zahrada o výměře 13 m2 
v hodnotě Kč 3.730,--, č. 98/2 – trvalý travní porost o výměře 6 m2 v hodnotě Kč 1.720,--, č. 1249/2 
– trvalý travní porost o výměře 1 m2 v hodnotě Kč 290,-- a č. 1416 – ostatní plocha, jiná plocha o 
výměře 7 m2 v hodnotě Kč 2.010,--, všechny obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí 
a pověřuje starostu obce k podpisu kupních smluv. Obec Lichkov, IČ: 00279161 dále 
prodávajícím uhradí veškeré vynaložené finanční náklady, které jsem s převodem spojeny, 
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:103/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje prodej nemovitosti – pozemkové parcely č. 
107/1 – zahrada o výměře 470 m2, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí v 
hodnotě Kč 148.520,--, a to xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxxxx a pověřuje starostu obce k podpisu kupní smlouvy – dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:104/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Darovací smlouvu č. 10/2023, pod č.j.: 
OULi/813/eč.996/2023, kterou je xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, trvale bytem Lichkov 
čp. xxx, psč. 561 68 – výdejní místo Lichkov, xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxx, poskytnut finanční dar ve výši Kč 5.000,-- pro občana, který si v obci Lichkov zřídí 
trvalé bydliště, dle Zásad pro poskytování finančních darů ze strany Obce Lichkov a pověřuje 
starostu obce k podpisu darovací smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:105/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje výjimku z nejvyššího počtu dětí pro 
Mateřskou školu Lichkov, pro školní rok 2023/2024 a souhlasí s případnou úhradou zvýšených 
výdajů na vzdělávací činnost mateřské školy, a to nad rámec stanovený krajským normativem, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Zastupitelstvo obce navrhuje podat námitku k vyhlášce evidenč. č. 16760/2023, Číslo jednací: 
MUKR/15646/2023/OVTS/ZB/280.4-DZ97. Ve věci změny textu na dodatkových tabulkách pod 
DZ 5t a DZ 3,5t (bez dodatkové tab.) a to ze současného textu „Vjezd pouze na povolení OÚ 
Lichkov“ a „Mimo vozidel s povolením OÚ Lichkov“ dále dle návrhu ze strany pana starosty OÚ 
Lichkov „Mimo vozidel s povolením MÚ Králíky“, kterou neprojednával se zastupitelstvem obce 
Lichkov, změnit na dodatkovou tabulku s textem „dopravní obsluze vjezd povolen“. A zároveň 
pověřuje starostu OÚ Lichkov, k podání této námitky. Dále pověřuje starostu OÚ Lichkov k 
včasnému informování o jakékoliv další změně, či návrhu na změnu dopravního značení v 
katastru obce Lichkov, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N N A N N Z A N N 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 2 – 6 – 1, usnesení nebylo schváleno, 
Č.j.:106/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov ukládá starostovi obce stáhnout Oznámení o projednání 
návrhu Vyhlášky pod č.j.: MUKR/15646/2023/OVTS/ZB/280.4-DZ97, 
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1 2 3 4 5 6 7 8 9 
N A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 8 – 1 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:107/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene pozemkové služebnosti inženýrské sítě č. 1032C23/50, č.j.: SPU 355883/2023 (UID: 
spuess8c17769d), jejíž předmětem je budoucí zřízení služebnosti na pozemkové parcele č. 588/3, 
obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí ve věci stavby přeložky veřejného osvětlení 
obce Lichkov a dále na pozemkové parcele č. 3107, obec a katastrální území Lichkov, okr. Ústí 
nad Orlicí ve věci stavby posílení vodovodu obce Lichkov – vrt LIH-1 a pověřuje starostu obce k 
podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno, 
Č.j.:108/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-2024944, pro stavbu „UO, Lichkov, par. č. 3060/2, 
kNN“ na pozemkových parcelách č. 1260/1, 1334/1, 1250/1 a 108/5, všechny obec a katastrální 
území Lichkov, okr. Ústí nad Orlicí – dle situace jenž je součástí smlouvy a pověřuje starostu obce 
k podpisu smlouvy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A A A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 9 – 0 – 0, usnesení bylo schváleno. 
Č.j.:109/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Výroční zprávu za školní rok 2022/2023, 
příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Lichkov, ze dne 29. srpna 2023 – bez 
výhrad. 
Č.j.:110/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí Protokol o kontrole Obce Lichkov, IČ: 
00279161, ze strany Všeobecné zdravotní pojišťovny České republiky, Regionální pobočka Hradec 
Králové, ze dne 4. září 2023, pod č.j.: VZP-23-04793825-E85H – dle přílohy, bez výhrad. 
Č.j.:111/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov bere na vědomí informaci starosty obce o stavu 
výběrového řízení na pronájem restaurace „U nádraží“ v Lichkově, bez výhrad. 
Č.j.:112/23 – Zastupitelstvo obce Lichkov schvaluje Rozpočtové opatření č. 08/2023 z 11. září 2023 
– dle přílohy, 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
A Z A A A A A A A 

 Legenda: A – pro, N – proti, Z – zdržel se 

výsledek hlasování: 8 – 0 – 1, usnesení bylo schváleno. 

Další zasedání Zastupitelstva obce Lichkov by se mělo konat v pondělí dne 13. listopadu 2023 od 
18:00 hodin – jednání o návrhu rozpočtu Obce Lichkov na rok 2024 – starosta si vyhrazuje právo změny 
termínu. 

Další předběžné termíny pro jednání zastupitelstva: pondělí dne 11. prosinec 2023 od 17:00 
hodin – jednání o rozpočtu Obce Lichkov na rok 2024, další pak 12. února 2024 od 18:00 hodin, 8. 
dubna 2024 od 18:00 hodin, 10. července 2024 od 18:00 hodin, 9. září 2024 od 18:00 hodin, 11. 
listopadu 2024 od 18:00 hodin a 9. prosince 2024 od 17:00 hodin. 

Zasedání zastupitelstva ukončeno v 21:42 hodin téhož dne. 
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Přílohy zápisu: 
 Písemná příprava na zasedání zastupitelstva a podklady k jednotlivým usnesením. Veškeré 
přílohy jsou uloženy na OÚ Lichkov, dostupné na vyžádání. 
 Zápis byl vyhotoven dne 13. září 2023. 
 

Poznámky pořídila: Ověřovatel zápisu: Ověřovatelka zápisu: 
Denisa Sejkorová 

 
 

Vladimír Bednář 
 
 

Mgr. Marie Foglová 
 
 

Místostarosta obce: Zapsal: Starosta obce: 
Stanislav Moravec Mgr. Roman Richtr Mgr. Roman Richtr 

 


